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BELEDİYE ÇALIŞANLARINA MAAŞ MÜJDESİ

AYLIK  ÜZERİNDEN ARTIŞ%90
Çivril Belediyesi, 63 personeli kapsayan toplu iş sözleşmesini imzalayarak memurların sosyal ve mali haklarını artırdı. 
Belediye Başkanı Semih Dere, memurları enflasyona karşı korumak için önemli adımlar attıklarını vurguladı

S:7

BAYRAMLARDA

%120
ÜZERİNDE SDS

Ormancılık Gününde 
Çivril'de 21 Mart Ormancılık günü 
dolayısıyla ağaç dikme programı 
düzenlendi. Programda Kaymakam 
Hasan Akbulut ve Başkan Semih Dere 
öğrencilerle fidan dikti

Öğrencilerle Fidan Diktiler

Çivrilli Çiftçiler Don'a Karşı 
Ağaçlarını Buzla Koruyor

Ege bölgesinin önemli meyve 
üretim merkezlerinden biri olan 
Çivr i l 'de,  ç içek açan şef ta l i 
ağaçlarını dona karşı korumak 
isteyen üreticiler ağaçları buz 
tutmasını sağlıyor. 

S:5

S:3

İMAMOĞLU'NA 
Denizli'de düzenlenen İmamoğlu'na 
destek mitingine Çivril'den büyük destek. 
CHP İlçe örgütü öncülüğünde Denizli'ye 
g i d e n  Ç i v r i l l i l e r  D e l i k l i  Ç ı n a r 
meydanından İmamoğlu'na destek oldu

ÇİVRİL'DEN BÜYÜK DESTEK 

Kaymakam Kıbrıs 
Gazisinin Eşini Ziyaret Etti

Çivril 
Kaymakamı 
Hasan Akbulut, 
Çıtak 
Mahallesinde 
ikamet eden 
Merhum Kıbrıs 
Gazisi Hüsnü 
Turan'ın eşi 
Adile Turan'ı 
evinde ziyaret 
etti.

S:2

ÇİVRİLLİ ÖĞRENCİLERDEN
HATAY'A BAYRAM HEDİYESİ
Çivr i l l i  Anaokulu öğrenci ler i 
H a t a y ' d a  b u l u n a n  A v s u y u 
anaokulu öğrencilerine Bayram 
hediyesi gönderdi. S:4

S:5

S:3

Çivril Kent Konseyi 
Genel Kurulu Toplantısı Gerçekleşti 
Çivril Kent Konseyi Genel Kurul 
Toplantısı, Çivril Demiryolu Gar 
B inas ı  Top lan t ı  Sa lonu 'nda 
gerçekleşti. S:7

Çivril Belediyesi İftar 
Sofrası Gümüşsu'da Kuruldu
R a m a z a n  a y ı  d o l a y ı s ı y l a  f a r k l ı 
m a h a l l e r d e  d ü z e n l e n e  İ f t a r 
programlarının sonuncusu Gümüşsu 
Mahallesinde düzenlendi
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TUĞBAOSTCUM
TOST & KAHVALTI SALONU

Ev ve İşyerlerine
Paket Servisi Vardır

0553 358 80 28
Çarşı Mah. Uşak Cad. No:281 Çivril
(Yiğitler Mobilya Yanı)

Biz aciz kullar kimiz ki, Kulun yaptığı yanlışı 
yüzüne vuruyoruz.

Ulu Tanrı Hz. Adem'e yeme dedi.

Mizana koyup tartıyoruz. Günah sevap 
yazıyoruz.

İftarlara gelmiyorsun diyorlar. İftar dahil 
belediyelerin ve kamu kuruluşlarının verdiği 
yemeklere bazen mecburiyetten katılsam da, 
Hiç yemek yemedim ve yemem, Yardım 
toplanarak yapılan iftar ve yemeklere yardım 
yaptıysam bazen katıldım. Yardım 
yapmadıysam yanına bile yaklaşmadım. Bu 
yüzden bana kimsenin kızmaya hakkı yok. 
Belediye ve kamu kuruluşları verdiği iftar ve 
yemek bedelleri şahıslardan alınarak 
karşılansa, Katılmasam bile anlarım. 
Belediye ve kamu bütçesinden karşılanan 
yemeklere karşıyım. Katılan elit beyleri, Ön 
sırada oturan varsılları, Hatta protokole 
porselen tabaklarla yapılan ikramlar. Bu 
yemeklerin amacı yoksul doyurmak. 
Yoksullar nerede? En arka sıralarda, Dip 
köşelerde oturuyor. Parayı verenin 
düdüğünün  çalındığı bu dünyada ne desek 
boş.

Yaşlı adam : Gerçekten tabi, Yalan 
söylemiyorum.

Biz aciz kullar kimiz ki, Kul olarak kul'u 
sorguluyoruz.

Gıybet etmiyorum. Kimsenin malına göz 
dikmiyorum.

Yaşlı adam gençlere dönerek : ''Peki siz 
Oruçlu musunuz?

Gençler utanarak başlarını önlerine eğip : 
Hayır oruçlu değiliz sadece yemek 
yemiyoruz! İnsan ; Bazen kendini de 
okumalı. Hatta yargılamalı. 

Lakin bir hastalıktan dolayı Mideme oruç 
tutturamıyorum o kadar.

Kimseye kötü gözle bakmıyorum. Kimseyle 
alay etmiyorum.

ORUÇ TUTUYORMUSUNUZ ?

Kul olarak kul hakkı yedim mi? Kendini bir 
sorguya çek sorgula. Sana ne elin ışığından 
yanan mumundan.

Kimsenin gizlisinin saklısının ardına 
düşmüyorum.

Bir kaç genç Ramazan ayında yaşlı birinin 
kuytu bir köşede gizliden yemek yediğini 
görürler.

İsrâf etmiyorum. Kimseye hakaret 
etmiyorum.

Zekatımı tam verdim mi?  Hayrımı 
yardımımı tam yaptım mı?

Alay ederek ; ''Hayırdır oruçlu değil misin 
dede'' Yaşlı adam : ''Tabi ki oruçluyum 
sadece su içip yemek yiyorum'' Gençler 
gülerek ''Gerçekten mi'' derler.

Madem komşunun ışığı yanmıyor. Al 2 
tabak yemek götür.

Peygamberleri bile, Yeri gelmiş eşi, Yeri 
gelmiş kardeşleri, Yeri gelmiş evlatları 
dinlememiş.

Ulu Tanrım ibadetlerinizi kabul etsin...

Yedi Koca Yunus'a gitme dedi Gitti. 

Kul olarak haya et haya. Yaptığın ibadete 
düşürme riya...

Işığı yanmayan evin derdi ne bildin mi? Tok 
mu aç mı sordun mu? Hastası mı var yaşlımı 
gördün mü?

Halini hatırını git sor. Yapamıyorsan sesini 
kes sus otur.

Sana ne ışığı yanmayan evden. Sana ne 
sahura kalkmayandan.

Sana ne oruç tutmayandan. Sana ne oruç 
tutamayandan.

Esen Kalınız…

Ramazan ayındayız, Sahura kalkmışsın.

 Yap ibadetini. Niyet et tut orucunu. Diyor ki 
kimi evler ışıl ışıl. Kimi evler mışıl mışıl.

// Mehtap Kayaoğlu 

Yöntemin riskli olduğuna da dikkat çeken 

Kemal Atar “bu yöntemde buz tutma süresi 

ve hava ısısına dikkat etmek çok önemli. 

Ağacın kendini koruyabileceği bir sıcaklıkta 

su erken açılır ve ağaç ya da çiçek 

dondurulursa kendi kendine ağaca zarar 

verilmiş olur. Hava sıcaklığının eksi beş altı 

dereceyi geçtiği dönemlerde kullanılması 

daha uygun olur. Yöntemin hasat 

döneminde başarılı olup olmadığını görüp 

deneyimlemiş olacağız” dedi. 

Havaların erken 
ısınması ile çiçek 
açan meyve 
ağaçları hava 
sıcaklıklarının ani 
düşüşü ile donla 
karşı karşıya kaldı. 
Çiçek açan 
ağaçları gece 
oluşan dona karşı 
korumak isteyen 
Çivrilli çiftçiler son 
yıllarda sıkça kullanılan 
'Buzlama' yöntemini 
kullanıyor.

 Şeftali ağaçlarında yapılan 

uygulamaların faydalı olduğunu ifade eden 

üretici Kemal Atar “geçen yıllarda yine aynı 

şekilde çiçeklenme olmuş ardından don 

olayı yaşanmıştı. O zaman da ağaçları 

buzla koruyan çiftçiler olmuştu. Bu yıl da 

hava sıcaklıkları birden artınca ağaçlar 

çiçek açtı, ardından hava sıcaklığının ani 

düşüşüyle çiçekleri soğuk vurma tehlikesi 

ile karşı karşıya kaldık. Buzlama yöntemi 

ile ağaçları koruma yolunu şeftali 

bahçemizde ilk defa denedik ve son bir 

haftadır ağaçları buzlama yöntemi ile 

koruyoruz” dedi.

Yöntemin başarılı olduğunun altını çizen 

Kemal Atar “erken açan ya da sıcak 

havaya aldanan ağaçların çiçekleri gece 

oluşan dondan kurunuyor. Bu yöntemle 

donma kontrollü oluyor çiftçi çiçeği ya da 

ağacı kendi donduruyor ve gün içinde hava 

ısısıyla buz çözülüyor, gece çiçek ve ağaç 

kendini koruyor. Geçen yıllarda bu 

yöntemle ağaçlarını donduran çiftçilerimiz 

hasat döneminde çok az bir kayıpla sezonu 

verimli bir şekilde geçirdi” dedi.

Buzlam yönteminin iki şekilde yapıldığını 

belirten Atar “buzlama, çiçekleri 

dondurarak ya da ağaç gövdesini 

dondurarak yapılıyor. Geçen yıllarda 

çiçekleri donduran çiftçiler çoğunluktaydı 

ancak bu sene genelde gövdeyi buz 

tutturuyorlar. Bizde kendi bahçemizde ağaç 

gövdelerini buz tutturduk” dedi.

Çivrilli Çiftçiler Don'a Karşı 
Ağaçlarını Buzla Koruyor
Ege bölgesinin önemli meyve üretim merkezlerinden biri olan Çivril'de, çiçek açan şeftali ağaçlarını dona karşı korumak isteyen 

üreticiler ağaçları buz tutmasını sağlıyor. İki farklı şekilde yapılan koruma yönteminde ağaçların çiçekleri ya da gövdesi donduruluyor

Miting boyunca “Ekrem Başkan yalnız 

değildir”, “Hak, hukuk, adalet” ve 

“Özgürlük” gibi sloganlar atıldı. Kalabalık, 

konuşmalar sırasında sık sık alkışlarla 

destek verirken, özgürlük ve demokrasi 

temalı şarkılar da meydanda topluca 

söylendi. // Mehtap Kayaoğlu

CHP Denizli İl Başkanlığı, Ekrem 

İmamoğlu'nun gözaltına alınmasına tepki 

olarak Delikliçınar Meydanı'nda miting 

gerçekleştirdi. Mitinge Çivril'den çok sayıda 

partili ve vatandaş katıldı.Mitinge katılan 

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 

“hukuksuzluk ve Adaletsizliğe karşı 

mücadelemiz devam edecek” dedi.

Çivrillilerle birlikte mitinge katılan ve 

Başkan İmamoğlu'na destek veren Çivril 

belediye Başkanı Semih Dere, Ekrem 

İmamoğlu'nun seçilmiş bir belediye 

başkanı olduğuna dikkat çekti. Başkan 

Dere değerlendirmesinde “Hukuksuzluğa 

karşı dimdik duracağız, demokrasiye sahip 

çıkacağız” ifadelerini kullandı. Meydanı 

dolduran binlerce kişinin adaletsizlik ve 

hukuksuzluk karşısında dimdik durduğunu 

ifade eden Başkan Dere, tüm baskılara 

rağmen Adalet ve Hukuk için meydanlarda 

olacakların belirtti. 

CHP Denizli İl Başkanlığı tarafından, 

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı 

Ekrem İmamoğlu'nun gözaltına alınmasına 

tepki amacıyla Denizli'de düzenlenen 

mitinge Çivril CHP örgütü, İlçe Başkanı 

Bedri Ataş öncülüğünde katıldı. Parti binası 

önünden Denizli'ye giden çok sayıda partili 

ve vatandaş soğuk havaya rağmen 

Demokrasi nöbetine katılarak ellerinde 

pankartlarla sloganlar atarak İmamoğlu'na 

destek verdi.

CHP Çivril örgütü olarak eyleme destek 

verdiklerini belirten CHP İlçe Başkanı Bedri 

Ataş da yaptığı değerlendirmede, Ekrem 

İmamoğlu'nun gözaltına alınmasını 

“demokrasiye darbe” olarak nitelendirdi. 

Başkan Ataş, “Bu mücadele sadece 

İmamoğlu'nun değil, hepimizin 

mücadelesidir. Bugün burada Çivril halkı 

olarak hukuksuzluğa karşı sesimizi 

yükseltiyoruz” dedi.

İMAMOĞLU'NA ÇİVRİL'DEN BÜYÜK DESTEK 
Denizli'de düzenlenen İmamoğlu'na destek mitingine Çivril'den büyük destek. CHP İlçe örgütü 
öncülüğünde Denizli'ye giden Çivrilliler Delikli Çınar meydanından İmamoğlu'na destek oldu

Çivril Kaymakamı 
Hasan Akbulut, 
Çıtak 

Mahallesinde ikamet 
eden Merhum Kıbrıs 
Gazisi Hüsnü Turan'ın 
eşi Adile Turan'ı evinde 
ziyaret etti. Aile ile 
sohbet ederek hayırlı ve 
bereketli Ramazanlar 
dileyen Kaymakam 
Akbulut, şehit aileleri, 
gaziler ve aileleriyle her 
zaman birlikte 
olacaklarını belirtti.

Kaymakam Hasan Akbulut Ramazan ayı 

ve 2025 Aile yılı dolayısıyla Çıtak 

Mahallesinde yaşayan gazi eşi Adile 

Turan'ı evinde ziyaret etti. Ziyarete İlçe 

Jandarma Komutanı Jandarma Teğmen Ali 

Çolak, İlçe Emniyet Müdürü Asım Kayacı, 

Sosyal yardımlaşma ve Dayanışma Vakıf 

Müdürü ve ilçe müftüsü katıldı.

Merhum Kıbrıs gazisi Hüsnü Turan'ın eşi 

Adile Turan ile sohbet eden Kaymakam 

Hasan Akbulut “Devletimizin bekası ve 

milletin huzuru için gözlerini kırpmadan 

canlarını feda eden şehitlere ve gazilere 

herkesin minnet borcu vardır. Tarih 

boyunca zor şartlara rağmen zaferler elde 

eden milletimizin, sahip olduğu vatan 

sevgisi ve istiklal ruhu tüm dünyaya örnek 

olmuştur. Milletimizin kazandığı büyük 

zaferlerin temelinde, canlarını hiç 

çekinmeden feda eden Kahraman 

Şehitlerimiz ile Kahraman Gazilerimiz yer 

almaktadır. Her biri ayrı bir değer olan 

gazilerimize, şehit yakını ailelerimize ve 

merhum gazilerimizin ailelerine zaman 

zaman evlerinde misafir olmaktayız. 

Bugün de Merhum Kıbrıs Gazimiz Hüsnü 

Turan'ın eşi Adile Turan'ın evindeyiz. 

Devletimiz Gazi ve Şehit ailelerimizin her 

zaman yanında olmuştur. Bu vesile ile bu 

vatan toprakları için canlarını feda eden 

şehitlerimiz ile kahraman gazilerimizi 

minnet, şükran ve rahmetle anıyorum” 

dedi.

Ziyaret sonunda, Merhum Kıbrıs gazisi 

Hüsnü Turan'ın eşi Adile Turan, ziyaretten 

duyduğu mutluluğu dile getirerek, 

kendilerini yalnız bırakmayan Kaymakam 

Hasan Akbulut'a gösterdikleri yakın ilgiden 

dolayı teşekkür etti. // Muhammet Karaçay

Kaymakam Kıbrıs Gazisinin Eşini Ziyaret Etti
Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut İlçenin Çıtak Mahallesinde yaşayan gazi eşini evinde ziyaret etti
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Biz aciz kullar kimiz ki, Kulun yaptığı yanlışı 
yüzüne vuruyoruz.

Ulu Tanrı Hz. Adem'e yeme dedi.

Mizana koyup tartıyoruz. Günah sevap 
yazıyoruz.

İftarlara gelmiyorsun diyorlar. İftar dahil 
belediyelerin ve kamu kuruluşlarının verdiği 
yemeklere bazen mecburiyetten katılsam da, 
Hiç yemek yemedim ve yemem, Yardım 
toplanarak yapılan iftar ve yemeklere yardım 
yaptıysam bazen katıldım. Yardım 
yapmadıysam yanına bile yaklaşmadım. Bu 
yüzden bana kimsenin kızmaya hakkı yok. 
Belediye ve kamu kuruluşları verdiği iftar ve 
yemek bedelleri şahıslardan alınarak 
karşılansa, Katılmasam bile anlarım. 
Belediye ve kamu bütçesinden karşılanan 
yemeklere karşıyım. Katılan elit beyleri, Ön 
sırada oturan varsılları, Hatta protokole 
porselen tabaklarla yapılan ikramlar. Bu 
yemeklerin amacı yoksul doyurmak. 
Yoksullar nerede? En arka sıralarda, Dip 
köşelerde oturuyor. Parayı verenin 
düdüğünün  çalındığı bu dünyada ne desek 
boş.

Yaşlı adam : Gerçekten tabi, Yalan 
söylemiyorum.

Biz aciz kullar kimiz ki, Kul olarak kul'u 
sorguluyoruz.

Gıybet etmiyorum. Kimsenin malına göz 
dikmiyorum.

Yaşlı adam gençlere dönerek : ''Peki siz 
Oruçlu musunuz?

Gençler utanarak başlarını önlerine eğip : 
Hayır oruçlu değiliz sadece yemek 
yemiyoruz! İnsan ; Bazen kendini de 
okumalı. Hatta yargılamalı. 

Lakin bir hastalıktan dolayı Mideme oruç 
tutturamıyorum o kadar.

Kimseye kötü gözle bakmıyorum. Kimseyle 
alay etmiyorum.

ORUÇ TUTUYORMUSUNUZ ?

Kul olarak kul hakkı yedim mi? Kendini bir 
sorguya çek sorgula. Sana ne elin ışığından 
yanan mumundan.

Kimsenin gizlisinin saklısının ardına 
düşmüyorum.

Bir kaç genç Ramazan ayında yaşlı birinin 
kuytu bir köşede gizliden yemek yediğini 
görürler.

İsrâf etmiyorum. Kimseye hakaret 
etmiyorum.

Zekatımı tam verdim mi?  Hayrımı 
yardımımı tam yaptım mı?

Alay ederek ; ''Hayırdır oruçlu değil misin 
dede'' Yaşlı adam : ''Tabi ki oruçluyum 
sadece su içip yemek yiyorum'' Gençler 
gülerek ''Gerçekten mi'' derler.

Madem komşunun ışığı yanmıyor. Al 2 
tabak yemek götür.

Peygamberleri bile, Yeri gelmiş eşi, Yeri 
gelmiş kardeşleri, Yeri gelmiş evlatları 
dinlememiş.

Ulu Tanrım ibadetlerinizi kabul etsin...

Yedi Koca Yunus'a gitme dedi Gitti. 

Kul olarak haya et haya. Yaptığın ibadete 
düşürme riya...

Işığı yanmayan evin derdi ne bildin mi? Tok 
mu aç mı sordun mu? Hastası mı var yaşlımı 
gördün mü?

Halini hatırını git sor. Yapamıyorsan sesini 
kes sus otur.

Sana ne ışığı yanmayan evden. Sana ne 
sahura kalkmayandan.

Sana ne oruç tutmayandan. Sana ne oruç 
tutamayandan.

Esen Kalınız…

Ramazan ayındayız, Sahura kalkmışsın.

 Yap ibadetini. Niyet et tut orucunu. Diyor ki 
kimi evler ışıl ışıl. Kimi evler mışıl mışıl.

// Mehtap Kayaoğlu 

Yöntemin riskli olduğuna da dikkat çeken 

Kemal Atar “bu yöntemde buz tutma süresi 

ve hava ısısına dikkat etmek çok önemli. 

Ağacın kendini koruyabileceği bir sıcaklıkta 

su erken açılır ve ağaç ya da çiçek 

dondurulursa kendi kendine ağaca zarar 

verilmiş olur. Hava sıcaklığının eksi beş altı 

dereceyi geçtiği dönemlerde kullanılması 

daha uygun olur. Yöntemin hasat 

döneminde başarılı olup olmadığını görüp 

deneyimlemiş olacağız” dedi. 

Havaların erken 
ısınması ile çiçek 
açan meyve 
ağaçları hava 
sıcaklıklarının ani 
düşüşü ile donla 
karşı karşıya kaldı. 
Çiçek açan 
ağaçları gece 
oluşan dona karşı 
korumak isteyen 
Çivrilli çiftçiler son 
yıllarda sıkça kullanılan 
'Buzlama' yöntemini 
kullanıyor.

 Şeftali ağaçlarında yapılan 

uygulamaların faydalı olduğunu ifade eden 

üretici Kemal Atar “geçen yıllarda yine aynı 

şekilde çiçeklenme olmuş ardından don 

olayı yaşanmıştı. O zaman da ağaçları 

buzla koruyan çiftçiler olmuştu. Bu yıl da 

hava sıcaklıkları birden artınca ağaçlar 

çiçek açtı, ardından hava sıcaklığının ani 

düşüşüyle çiçekleri soğuk vurma tehlikesi 

ile karşı karşıya kaldık. Buzlama yöntemi 

ile ağaçları koruma yolunu şeftali 

bahçemizde ilk defa denedik ve son bir 

haftadır ağaçları buzlama yöntemi ile 

koruyoruz” dedi.

Yöntemin başarılı olduğunun altını çizen 

Kemal Atar “erken açan ya da sıcak 

havaya aldanan ağaçların çiçekleri gece 

oluşan dondan kurunuyor. Bu yöntemle 

donma kontrollü oluyor çiftçi çiçeği ya da 

ağacı kendi donduruyor ve gün içinde hava 

ısısıyla buz çözülüyor, gece çiçek ve ağaç 

kendini koruyor. Geçen yıllarda bu 

yöntemle ağaçlarını donduran çiftçilerimiz 

hasat döneminde çok az bir kayıpla sezonu 

verimli bir şekilde geçirdi” dedi.

Buzlam yönteminin iki şekilde yapıldığını 

belirten Atar “buzlama, çiçekleri 

dondurarak ya da ağaç gövdesini 

dondurarak yapılıyor. Geçen yıllarda 

çiçekleri donduran çiftçiler çoğunluktaydı 

ancak bu sene genelde gövdeyi buz 

tutturuyorlar. Bizde kendi bahçemizde ağaç 

gövdelerini buz tutturduk” dedi.

Çivrilli Çiftçiler Don'a Karşı 
Ağaçlarını Buzla Koruyor
Ege bölgesinin önemli meyve üretim merkezlerinden biri olan Çivril'de, çiçek açan şeftali ağaçlarını dona karşı korumak isteyen 

üreticiler ağaçları buz tutmasını sağlıyor. İki farklı şekilde yapılan koruma yönteminde ağaçların çiçekleri ya da gövdesi donduruluyor

Miting boyunca “Ekrem Başkan yalnız 

değildir”, “Hak, hukuk, adalet” ve 

“Özgürlük” gibi sloganlar atıldı. Kalabalık, 

konuşmalar sırasında sık sık alkışlarla 

destek verirken, özgürlük ve demokrasi 

temalı şarkılar da meydanda topluca 

söylendi. // Mehtap Kayaoğlu

CHP Denizli İl Başkanlığı, Ekrem 

İmamoğlu'nun gözaltına alınmasına tepki 

olarak Delikliçınar Meydanı'nda miting 

gerçekleştirdi. Mitinge Çivril'den çok sayıda 

partili ve vatandaş katıldı.Mitinge katılan 

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 

“hukuksuzluk ve Adaletsizliğe karşı 

mücadelemiz devam edecek” dedi.

Çivrillilerle birlikte mitinge katılan ve 

Başkan İmamoğlu'na destek veren Çivril 

belediye Başkanı Semih Dere, Ekrem 

İmamoğlu'nun seçilmiş bir belediye 

başkanı olduğuna dikkat çekti. Başkan 

Dere değerlendirmesinde “Hukuksuzluğa 

karşı dimdik duracağız, demokrasiye sahip 

çıkacağız” ifadelerini kullandı. Meydanı 

dolduran binlerce kişinin adaletsizlik ve 

hukuksuzluk karşısında dimdik durduğunu 

ifade eden Başkan Dere, tüm baskılara 

rağmen Adalet ve Hukuk için meydanlarda 

olacakların belirtti. 

CHP Denizli İl Başkanlığı tarafından, 

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı 

Ekrem İmamoğlu'nun gözaltına alınmasına 

tepki amacıyla Denizli'de düzenlenen 

mitinge Çivril CHP örgütü, İlçe Başkanı 

Bedri Ataş öncülüğünde katıldı. Parti binası 

önünden Denizli'ye giden çok sayıda partili 

ve vatandaş soğuk havaya rağmen 

Demokrasi nöbetine katılarak ellerinde 

pankartlarla sloganlar atarak İmamoğlu'na 

destek verdi.

CHP Çivril örgütü olarak eyleme destek 

verdiklerini belirten CHP İlçe Başkanı Bedri 

Ataş da yaptığı değerlendirmede, Ekrem 

İmamoğlu'nun gözaltına alınmasını 

“demokrasiye darbe” olarak nitelendirdi. 

Başkan Ataş, “Bu mücadele sadece 

İmamoğlu'nun değil, hepimizin 

mücadelesidir. Bugün burada Çivril halkı 

olarak hukuksuzluğa karşı sesimizi 

yükseltiyoruz” dedi.

İMAMOĞLU'NA ÇİVRİL'DEN BÜYÜK DESTEK 
Denizli'de düzenlenen İmamoğlu'na destek mitingine Çivril'den büyük destek. CHP İlçe örgütü 
öncülüğünde Denizli'ye giden Çivrilliler Delikli Çınar meydanından İmamoğlu'na destek oldu

Çivril Kaymakamı 
Hasan Akbulut, 
Çıtak 

Mahallesinde ikamet 
eden Merhum Kıbrıs 
Gazisi Hüsnü Turan'ın 
eşi Adile Turan'ı evinde 
ziyaret etti. Aile ile 
sohbet ederek hayırlı ve 
bereketli Ramazanlar 
dileyen Kaymakam 
Akbulut, şehit aileleri, 
gaziler ve aileleriyle her 
zaman birlikte 
olacaklarını belirtti.

Kaymakam Hasan Akbulut Ramazan ayı 

ve 2025 Aile yılı dolayısıyla Çıtak 

Mahallesinde yaşayan gazi eşi Adile 

Turan'ı evinde ziyaret etti. Ziyarete İlçe 

Jandarma Komutanı Jandarma Teğmen Ali 

Çolak, İlçe Emniyet Müdürü Asım Kayacı, 

Sosyal yardımlaşma ve Dayanışma Vakıf 

Müdürü ve ilçe müftüsü katıldı.

Merhum Kıbrıs gazisi Hüsnü Turan'ın eşi 

Adile Turan ile sohbet eden Kaymakam 

Hasan Akbulut “Devletimizin bekası ve 

milletin huzuru için gözlerini kırpmadan 

canlarını feda eden şehitlere ve gazilere 

herkesin minnet borcu vardır. Tarih 

boyunca zor şartlara rağmen zaferler elde 

eden milletimizin, sahip olduğu vatan 

sevgisi ve istiklal ruhu tüm dünyaya örnek 

olmuştur. Milletimizin kazandığı büyük 

zaferlerin temelinde, canlarını hiç 

çekinmeden feda eden Kahraman 

Şehitlerimiz ile Kahraman Gazilerimiz yer 

almaktadır. Her biri ayrı bir değer olan 

gazilerimize, şehit yakını ailelerimize ve 

merhum gazilerimizin ailelerine zaman 

zaman evlerinde misafir olmaktayız. 

Bugün de Merhum Kıbrıs Gazimiz Hüsnü 

Turan'ın eşi Adile Turan'ın evindeyiz. 

Devletimiz Gazi ve Şehit ailelerimizin her 

zaman yanında olmuştur. Bu vesile ile bu 

vatan toprakları için canlarını feda eden 

şehitlerimiz ile kahraman gazilerimizi 

minnet, şükran ve rahmetle anıyorum” 

dedi.

Ziyaret sonunda, Merhum Kıbrıs gazisi 

Hüsnü Turan'ın eşi Adile Turan, ziyaretten 

duyduğu mutluluğu dile getirerek, 

kendilerini yalnız bırakmayan Kaymakam 

Hasan Akbulut'a gösterdikleri yakın ilgiden 

dolayı teşekkür etti. // Muhammet Karaçay

Kaymakam Kıbrıs Gazisinin Eşini Ziyaret Etti
Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut İlçenin Çıtak Mahallesinde yaşayan gazi eşini evinde ziyaret etti
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İptal davaları, idari işlemlerin hukuka aykırılığı 
halinde açılabilir.

İptal davaları, idari işlemler hakkında açılan en 
temel ve en yaygın dava türüdür. İdari işlemin 
hukuka aykırılığı halinde, bu işlemin iptali 
istenebilir.

Öğretmen, hemşire, doktor veya memursunuz. 
Size bir tebligat geldi ve görev yerinizin 
değiştirildiğini öğrendiniz. Bunu yaparken 
sizden izin alan, fikrinizi soran da olmadı. İdare 
bu işlemi tek taraflı gerçekleştirdi.

İdare Mahkemelerinin sıklıkla karşı karşıya 
kaldığı dava türlerinden biri olan iptal davaları, 
idari işlemlerin hukuka aykırılığı iddiası ile 
açılan davalardır.

Ben gitmiyorum yerimden memnunum diyebilir 
misiniz? Hayır! Yasal süre içerisinde yeni görev 
yerine başlamadığınız takdirde devlet 
memurluğundan istifa etmiş sayılırsınız.

İptal Davasının Özellikleri:

İptal davaları sayesinde, idarenin hukuka 
aykırı işlemleri iptal edilerek, kişilerin haklarının 
korunması sağlanır.

Zarfı açtınız ve belediye tarafından evinizin 
yıkılmasına karar verildiğini öğrendiniz. Burada 
belediye bu işlemi tek taraflı gerçekleştirdiği gibi 
yine sizden izin almadığı gibi rızanızı da 
aramadı. Yani icra nitelikli uygulanacak bir 
işlemden bahsederiz.

Davanızın konusu da işte bu red cevabı/işlemi 
olacaktır.Bu kısa açıklamadan sonra idari 
işlemin iptali için iptal davalarını incelemeye 
başlayabiliriz.

Hukukun evrensel kurallarından olan yargı 
denetimi kavramı çerçevesinde işlem ve 
eylemlerin hukuka uygunluk denetimi sürecinde 
iptal davaları önemli bir rol oynar.

İptal davaları, yalnızca idari yargıya özgü bir 
dava türüdür.

İdare tarafından gerçekleştirilen, tek taraflı ve 
icra nitelikli işlemler idari işlem olup, iptal 
davasının konusunu oluşturur. Peki bu ne 
anlama geliyor?Bir gün kalktınız, postacı 
tebligat getirmiş.

Peki, iptal davası nedir, hangi şartlar altında 
açılabilir ve iptal davası süresi ne kadardır?

İptal davası, idare hukukunda ve idari 
yargıda çok önemli bir yere sahiptir.

Şekil Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuki bir şekil şartına 
uymamışsa, bu işlem şekil yönünden hukuka 
aykırıdır.

İdare mahkemelerinde görülen dava 
türlerinden biri de iptal davalarıdır. İptal 
davaları, idari işlemlerin yetki, şekil, sebep, 
konu ve amaç yönlerinden biri ile hukuka aykırı 
olduklarından dolayı iptalleri için menfaatleri 
ihlal edilenler tarafından açılan davalardır.

Ancak tüm idari işlemler böyle olmak zorunda 
değil. Belediyeye başvuru yaptınız, belediye 
tarafından başvurunuz red edildi. Ortada 
yapılan işlem başvurunuzun reddi.

Bu yazımızda bu sorulara detaylıca yanıt 
vereceğiz.İptal Davası öncesinde İdari işlemi 
kısaca açıklamakta fayda var. Çünkü iptal 
davasının konusu idari işlemlerdir. Peki hangi 
işlemler idari işlemdir?

İptal Davasının Konusu:

İptal davaları, idari işlemin iptali ve geri 
alınmasını amaçlar.

İptal davaları, menfaatleri ihlal edilenler 
tarafından açılabilir.

Yetki Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, 
hukuka uygun bir şekilde yetkilendirilmediği 
halde bir işlem yapmışsa, bu işlem yetki 
yönünden hukuka aykırıdır.

İptal davasının açılabilmesi için, idari işlemin 
hukuka aykırı olması gerekir. İdari işlemin 
hukuka aykırılığı, yetki, şekil, sebep, konu ve 
amaç yönlerinden biri ile gerçekleşebilir.

İptal Davası Nedir?

İdare Mahkemelerinde İptal Davası Açmak 
İçin Süre Koşulu

İdare mahkemelerinde iptal davası açmak için 
bir süre koşulu bulunmaktadır. Bu süre, idari 
işlemin ilgilisine tebliğinden itibaren 60 gündür.

Usûl Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir usûl takip 
etmemişse, bu işlem usûl yönünden hukuka 
aykırıdır.

İptal Davalarının Açma Süresi

Amaç Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir amaç 
belirlememişse, bu işlem amaç yönünden 
hukuka aykırıdır.

Sebep Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir sebep 
göstermemişse, bu işlem sebep yönünden 
hukuka aykırıdır.

Konu Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir konu 
belirlememişse, bu işlem konu yönünden 
hukuka aykırıdır.

Çivrilli hayırseverler tarafından 2012 

yılında yaptırılan ve eğitime başlayan 

ÇEVAK anaokulunun öğrencileri Ramazan 

Bayramı öncesi büyük bir çalışmaya imza 

attı. Okulda eğitim gören öğrenciler 

deprem bölgesinde bulunan bir 

anaokulunun öğrencileri için bayram 

hediyeleri hazırladı. Hatay'da bulunan 

okulda eğitim alan her öğrenci için tek tek 

hediye hazırlayan Çivrilli öğrenciler, 

ailelerinden aldıkları bayram harçlıklarını 

da zarflara koyarak hediye paketlerine 

eklemeyi unutmadı. Öğrenciler hazırlanan 

paket ve zarfları PTT Çivril şubesinden 

Hatay'a gönderdi.  

Çivril ÇEVAK Anaokulu, Ramazan 

bayramı öncesinde başlattığı kampanya 

ile Hatay'da eğitim veren bir 

anaokulundaki öğrencilere Bayram 

hediyesi gönderdi. Sosyal Sorumluluk 

projesi kapsamında okulda bulunan 120 

öğrencinin tamamının katıldığı çalışma ile 

Hatay'daki öğrenciler için Bayram harçlığı 

ve Denizli'yi temsil eden hediyeler 

gönderildi. 

Çalışma ile ilgili olarak açıklama yapan 

okul müdürü Hatice Güngören dayanışma 

ve paylaşımın önemine dikkat çeken 

çalışmadan dolayı öğrencilerini tebrik etti. 

Müdür Güngören öğrencilerin bayram 

öncesinde harçlıklarını paylaşmasının 

gelecek adına umut verici olduğunu 

belirterek “deprem döneminde Hatay'dan 

okulumuza gelen bir öğretmen 

arkadaşımızdan oradaki çocukların 

durumlarının iyi olmadığını öğrendim. 

Durumu öğretmen arkadaşlarla paylaştım 

ve böyle bir çalışma ortaya çıktı. 

Öğrenciler ve velilerimiz büyük bir sevinç 

ve istekle Hatay'da bulunan okula Bayram 

hediyesi göndermek için el birliği yaptı. 

ÇEVAK anaokulu olarak “bayram 

şekerinin sevgi dolu yolculuğu” adı altında 

bir proje geliştirdik. Hatay'da Avsuyu 

anaokulu müdürü ile görüştük onlardan 

öğrenci sayılarını ve isimlerini istedik, her 

öğrenci için bizim öğrencilerimize bir zarf 

verdik ve onların içine bayram harçlığı 

koyduk yine zarfın içine Denizli'yi temsilen 

horoz şekerimizi ve küçük hediyeler 

koyduk. Hazırladığımız paketleri de 

öğrencilerimiz Hatay'daki anaokuluna 

postayla gönderdiler. Çocuklarımızın 

gelişimi açısından çok verimli bir çalışma 

oldu. Öğrencilerimizin tamamı katıldı ve 

velilerimiz de istekliydi. Öğrencilerimizi 

tebrik ediyor velilerimize de destek ve 

katkılarından dolayı teşekkür ediyorum” 

dedi. // Bülent Çakır 

ÇİVRİLLİ ÖĞRENCİLERDEN HATAY'A BAYRAM HEDİYESİ
Çivrilli Anaokulu öğrencileri Hatay'da bulunan Avsuyu anaokulu öğrencilerine Bayram hediyesi 
gönderdi. Öğretmenlerin öncülüğünde yapılan çalışmaya veli ve aileler de destek verdi

Öğrencilerin bilinçlenmesi ve toplumda 

uyuşturucuyla mücadele bilincinin 

artırılması adına gerçekleşen etkinlik, soru- 

cevap bölümünün ardından sona erdi.         

// Bülent çakır

Bağımlılık ve uyuşturucu ile mücadele 

konusunda çalışmalarına ar vermeden 

devam eden Çivril Emniyet müdürlüğü ve 

Denizli Emniyet Müdürlüğü Narkotik 

Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü 

öğrencilere eğitim semineri verdi. 

Öğrencilerin büyük ilgi gösterdiği seminer 

yaklaşık 2 saat sürdü.

Çivril İlçe Emniyet Müdürlüğü ve Denizli İl 

Emniyet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla 

Mücadele Şubesi ekipleri tarafından 

Pamukkale Üniversitesi Çivril Atasay Kamer 

Meslek Yüksek Okulunda ve Çivril 

Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu 

öğrencilerine 'Narko Gençlik ve UYUMA' 

projesi hakkında sunum yapıldı. okulun 

konferans salonunda yapılan sunumun yanı 

sıra ayrıca 'Uyuma' uygulaması hakkında 

da bilgi verildi. Madde kullanımı ve 

bağımlılığa karşı bilgilendirme yapan 

ekipler, madde bağımlılığının önlenmesi ve 

mücadele ile ilgili izlenmesi gereken yollar 

hakkında sunum yaptı. İl Emniyet 

Müdürlüğü Narkotik Suçlarla Mücadele 

Şube Müdürlüğü TUBİM Büro Amirliğinde 

görevli polis ve komiserler tarafından 

verilen seminerde; uyuşturucu madde 

bağımlılığı, bağımlılık döngüsü, narkotik 

suçlarla mücadelenin önemi ve bu konudaki 

yasal haklarla ilgili bilgi aktarıldı.

Seminer ile ilgili olarak yapılan 

bilgilendirmede seminerin öğrencilerde 

farkındalık oluşturmak olduğu belirtildi. 

Seminerin, öğrencilerin uyuşturucu madde 

bağımlılığından uzak durmalarını teşvik 

etmek ve yasal haklarını bilmelerini 

sağlamak amacıyla düzenlendiğinin de altı 

çizildi.

Seminer kapsamında İlçe Emniyet 

Müdürlüğüne bağlı Aile İçi ve Kadına Karşı 

Şiddet ile Mücadele Büro Amirliğince 

KADES ve Kadına El Kalkamaz broşürleri 

dağıtılarak, Aile İçi ve Kadına Karşı Şiddetin 

önlenmesine ve KADES projesine yönelik 

bilgilendirme faaliyetleri gerçekleştirildi.

POLİS ÖĞRENCİLERE NARKO GENÇLİK SEMİNERİ VERDİ
Çivril'de polis ekipleri tarafından Narko Gençlik ve UYUMA projesi çerçevesinde eğitim verildi

İmzalanan sözleşme ile Personelin aylık 

net ücretine ek olarak %90 üzerinden 

7.293 TL SDS ödemesi yapılacak.Artış ile 

Çivril Belediyesi'nde görev yapan 56 

memur ve 7 sözleşmeli personel olmak 

üzere toplam 63 çalışanın aylık gelirinde 

önemli bir iyileştirme sağlandı. 

Çivril Belediyesi'nde 56 
memur ve 7 sözleşmeli 
personeli kapsayan toplu iş 
sözleşmesi düzenlenen bir 
törenle imzalandı. Ramazan 
Bayramı öncesi yapılan 
anlaşma personel arasında 
büyük bir sevinçle 
karşılandı. Belediye Başkanı 
Semih Dere, “Memurlarımızı 
enflasyona ezdirmemek 
adına önemli bir adım attık. 
Bu konuda sadece elimizi 
değil, gövdemizi taşın altına 
koyduk” dedi.

Tüm Yerel-Sen Sendikası Denizli Şube 

Başkanı Özkan Karakaya'da yaptığı 

değerlendirmede Belediye başkanı Semih 

Dere'ye teşekkür ederek, toplu iş 

sözleşmesinin diğer belediyelere kıyasla 

ortalamanın üzerinde olduğunu vurguladı. 

Karakaya, “Hak ve hukuk gibi temel 

değerlere sahip çıkmak için çaba sarf 

ediyoruz. İşimiz hiç kolay değil, fakat bu 

mücadele görevimiz. İmzaladığımız her 

sözleşme ile ciddi bir sorumluluk taşıyoruz. 

Belediyelerimiz, emekçileri ve kentleri için 

kaynaklarını sonuna kadar kullanıyor. 

Gelinen nokta, önemli bir kazanım 

olduğunu bilmeliyiz. Belediye Başkanımız 

Semih Dere'de bu noktada dayanışma 

içinde mücadelemize destek veriyor. Bu 

toplu sözleşmede emeği geçen herkese 

teşekkür ederim” diye konuştu.

İmza programının ardından bir açıklama 

yapan Çivril belediye başkanı Semih Dere 

çalışanların ve emekçilerin haklarını 

korumak için çaba harcadıklarını ifade 

ederek “Cumhuriyet Halk Partili belediyeler 

olarak, işçinin ve emekçinin yanında olmak 

bizim asli görevimizdir. Memurlarımızı 

enflasyona ezdirmemek adına ciddi bir 

inisiyatif aldık. Elimizi değil, gövdemizi 

taşın altına koyduk. Belediye sosyal denge 

tazminatı için verdiğim sözleri yerine 

getirmek için çalışıyorum. Hem işçimizin 

hem de memurumuzun maaşlarını 

zamanında ve eksiksiz ödemek için 

kararlıyız.Çalışanlarımızın alın teri ve 

emeğinin karşılığını en iyi şekilde vermek 

bizim önceliğimiz. Çalışanlarımızın 

haklarını koruma ve geliştirmeye yönelik 

önemli bir adım attık. Bu sözleşme ile 

personelimizin motivasyonunu artırmayı ve 

onlara bayramlarda bir nebze de olsa 

destek olmayı amaçladık. Yapılan anlaşma 

tüm çalışanlarımıza hayırlı olsun” 

ifadelerini kullandı.

Sözleşme ile dini bayramlarda yapılacak 

ek ödemelerde de büyük oranda artış oldu. 

Ramazan ve Kurban bayramlarında 

personele %120 üzerinden SDS ödemesi 

yapılacak. Belediye personeli, hem aylık 

maaşlarında önemli bir artış elde etti hem 

de dini bayramlarda rekor düzeyde ek 

ödemelere kavuştu. 

Bayram öncesi yapılan anlaşma belediye 

çalışanları tarafından büyük memnuniyetle 

karşılanırken, çalışanlar arasında sevinçle 

karşılandı. //Serap Sofulu //Bülent  Çakır

Belediye Başkanı Semih Dere ve Tüm 

Yerel-Sen Sendikası Denizli Şube Başkanı 

Özkan Karakaya gerçekleştirilen törende 

toplu iş sözleşmesini imzaladılar. Sözleşme 

kapsamında, belediye çalışanlarının aldığı 

SDS oranı % 75'ten % 90'a yükseltildi. Yeni 

sözleşme, memurlara hem mali hem de 

sosyal haklar açısından önemli avantajlar 

sağladı.

BELEDİYE ÇALIŞANLARINA MAAŞ MÜJDESİ

AYLIK %90 ÜZERİNDEN ARTIŞ
Çivril Belediyesi, 63 personeli kapsayan toplu iş sözleşmesini imzalayarak memurların sosyal ve mali haklarını artırdı. 
Belediye Başkanı Semih Dere, memurları enflasyona karşı korumak için önemli adımlar attıklarını vurguladı

D
ünya Ormancılık 
günü Çivril'de ağaç 
dikilerek kutlandı. 

Çivril ve Işıklı Orman Şefliği 
öncülüğünde düzenlenen 
program Beydili 
mahallesinde bulunan 
Orman parkında gerçekleşti. 

Işıklı ilk ve ortaokulu öğrencilerinin de 

katıldığı programda yüzlerce fidan toprakla 

buluştu.

Çivril'de 21 Mart Dünya Ormancılık Günü 

ve Orman Haftası nedeniyle Beydilli 

Mahallesinde fidan dikim etkinliği 

düzenlendi. Saygı duruşu ve İstiklal 

Marşı'nın okunmasıyla başlayan etkinliğe; 

Kaymakam Hasan Akbulut, Belediye 

başkanı Semih Dere, İlçe Emniyet Müdürü 

Asım Kayacı, İlçe Jandarma Komutanı 

jandarma Teğmen Ali Çolak Işıklı ilkokulu 

ve ortaokulunda eğitim gören öğrenciler ile 

daire müdürleri katıldı.

Öğrencilerle birlikte fidan diken 

kaymakam Hasan Akbulut öğrencilere ağaç 

dikmenin ve ormanı korumanın önemine 

dikkat çekti. Etkinlik,protokol üyelerinin 

öğrencilerle birlikte fidan dikmesi, dikilen 

fidanlara kürekle toprak atması ve can suyu 

vermesinin ardında sona erdi.

 // Bülent Çakır

Ormancılık Gününde Öğrencilerle Fidan Diktiler
Çivril'de 21 Mart Ormancılık günü dolayısıyla ağaç dikme programı düzenlendi. 
Programda Kaymakam Hasan Akbulut ve Başkan Semih Dere öğrencilerle fidan dikti
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İptal davaları, idari işlemlerin hukuka aykırılığı 
halinde açılabilir.

İptal davaları, idari işlemler hakkında açılan en 
temel ve en yaygın dava türüdür. İdari işlemin 
hukuka aykırılığı halinde, bu işlemin iptali 
istenebilir.

Öğretmen, hemşire, doktor veya memursunuz. 
Size bir tebligat geldi ve görev yerinizin 
değiştirildiğini öğrendiniz. Bunu yaparken 
sizden izin alan, fikrinizi soran da olmadı. İdare 
bu işlemi tek taraflı gerçekleştirdi.

İdare Mahkemelerinin sıklıkla karşı karşıya 
kaldığı dava türlerinden biri olan iptal davaları, 
idari işlemlerin hukuka aykırılığı iddiası ile 
açılan davalardır.

Ben gitmiyorum yerimden memnunum diyebilir 
misiniz? Hayır! Yasal süre içerisinde yeni görev 
yerine başlamadığınız takdirde devlet 
memurluğundan istifa etmiş sayılırsınız.

İptal Davasının Özellikleri:

İptal davaları sayesinde, idarenin hukuka 
aykırı işlemleri iptal edilerek, kişilerin haklarının 
korunması sağlanır.

Zarfı açtınız ve belediye tarafından evinizin 
yıkılmasına karar verildiğini öğrendiniz. Burada 
belediye bu işlemi tek taraflı gerçekleştirdiği gibi 
yine sizden izin almadığı gibi rızanızı da 
aramadı. Yani icra nitelikli uygulanacak bir 
işlemden bahsederiz.

Davanızın konusu da işte bu red cevabı/işlemi 
olacaktır.Bu kısa açıklamadan sonra idari 
işlemin iptali için iptal davalarını incelemeye 
başlayabiliriz.

Hukukun evrensel kurallarından olan yargı 
denetimi kavramı çerçevesinde işlem ve 
eylemlerin hukuka uygunluk denetimi sürecinde 
iptal davaları önemli bir rol oynar.

İptal davaları, yalnızca idari yargıya özgü bir 
dava türüdür.

İdare tarafından gerçekleştirilen, tek taraflı ve 
icra nitelikli işlemler idari işlem olup, iptal 
davasının konusunu oluşturur. Peki bu ne 
anlama geliyor?Bir gün kalktınız, postacı 
tebligat getirmiş.

Peki, iptal davası nedir, hangi şartlar altında 
açılabilir ve iptal davası süresi ne kadardır?

İptal davası, idare hukukunda ve idari 
yargıda çok önemli bir yere sahiptir.

Şekil Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuki bir şekil şartına 
uymamışsa, bu işlem şekil yönünden hukuka 
aykırıdır.

İdare mahkemelerinde görülen dava 
türlerinden biri de iptal davalarıdır. İptal 
davaları, idari işlemlerin yetki, şekil, sebep, 
konu ve amaç yönlerinden biri ile hukuka aykırı 
olduklarından dolayı iptalleri için menfaatleri 
ihlal edilenler tarafından açılan davalardır.

Ancak tüm idari işlemler böyle olmak zorunda 
değil. Belediyeye başvuru yaptınız, belediye 
tarafından başvurunuz red edildi. Ortada 
yapılan işlem başvurunuzun reddi.

Bu yazımızda bu sorulara detaylıca yanıt 
vereceğiz.İptal Davası öncesinde İdari işlemi 
kısaca açıklamakta fayda var. Çünkü iptal 
davasının konusu idari işlemlerdir. Peki hangi 
işlemler idari işlemdir?

İptal Davasının Konusu:

İptal davaları, idari işlemin iptali ve geri 
alınmasını amaçlar.

İptal davaları, menfaatleri ihlal edilenler 
tarafından açılabilir.

Yetki Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, 
hukuka uygun bir şekilde yetkilendirilmediği 
halde bir işlem yapmışsa, bu işlem yetki 
yönünden hukuka aykırıdır.

İptal davasının açılabilmesi için, idari işlemin 
hukuka aykırı olması gerekir. İdari işlemin 
hukuka aykırılığı, yetki, şekil, sebep, konu ve 
amaç yönlerinden biri ile gerçekleşebilir.

İptal Davası Nedir?

İdare Mahkemelerinde İptal Davası Açmak 
İçin Süre Koşulu

İdare mahkemelerinde iptal davası açmak için 
bir süre koşulu bulunmaktadır. Bu süre, idari 
işlemin ilgilisine tebliğinden itibaren 60 gündür.

Usûl Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir usûl takip 
etmemişse, bu işlem usûl yönünden hukuka 
aykırıdır.

İptal Davalarının Açma Süresi

Amaç Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir amaç 
belirlememişse, bu işlem amaç yönünden 
hukuka aykırıdır.

Sebep Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir sebep 
göstermemişse, bu işlem sebep yönünden 
hukuka aykırıdır.

Konu Yönünden Hukuka Aykırılık: İdare, bir 
işlemi yaparken hukuka uygun bir konu 
belirlememişse, bu işlem konu yönünden 
hukuka aykırıdır.

Çivrilli hayırseverler tarafından 2012 

yılında yaptırılan ve eğitime başlayan 

ÇEVAK anaokulunun öğrencileri Ramazan 

Bayramı öncesi büyük bir çalışmaya imza 

attı. Okulda eğitim gören öğrenciler 

deprem bölgesinde bulunan bir 

anaokulunun öğrencileri için bayram 

hediyeleri hazırladı. Hatay'da bulunan 

okulda eğitim alan her öğrenci için tek tek 

hediye hazırlayan Çivrilli öğrenciler, 

ailelerinden aldıkları bayram harçlıklarını 

da zarflara koyarak hediye paketlerine 

eklemeyi unutmadı. Öğrenciler hazırlanan 

paket ve zarfları PTT Çivril şubesinden 

Hatay'a gönderdi.  

Çivril ÇEVAK Anaokulu, Ramazan 

bayramı öncesinde başlattığı kampanya 

ile Hatay'da eğitim veren bir 

anaokulundaki öğrencilere Bayram 

hediyesi gönderdi. Sosyal Sorumluluk 

projesi kapsamında okulda bulunan 120 

öğrencinin tamamının katıldığı çalışma ile 

Hatay'daki öğrenciler için Bayram harçlığı 

ve Denizli'yi temsil eden hediyeler 

gönderildi. 

Çalışma ile ilgili olarak açıklama yapan 

okul müdürü Hatice Güngören dayanışma 

ve paylaşımın önemine dikkat çeken 

çalışmadan dolayı öğrencilerini tebrik etti. 

Müdür Güngören öğrencilerin bayram 

öncesinde harçlıklarını paylaşmasının 

gelecek adına umut verici olduğunu 

belirterek “deprem döneminde Hatay'dan 

okulumuza gelen bir öğretmen 

arkadaşımızdan oradaki çocukların 

durumlarının iyi olmadığını öğrendim. 

Durumu öğretmen arkadaşlarla paylaştım 

ve böyle bir çalışma ortaya çıktı. 

Öğrenciler ve velilerimiz büyük bir sevinç 

ve istekle Hatay'da bulunan okula Bayram 

hediyesi göndermek için el birliği yaptı. 

ÇEVAK anaokulu olarak “bayram 

şekerinin sevgi dolu yolculuğu” adı altında 

bir proje geliştirdik. Hatay'da Avsuyu 

anaokulu müdürü ile görüştük onlardan 

öğrenci sayılarını ve isimlerini istedik, her 

öğrenci için bizim öğrencilerimize bir zarf 

verdik ve onların içine bayram harçlığı 

koyduk yine zarfın içine Denizli'yi temsilen 

horoz şekerimizi ve küçük hediyeler 

koyduk. Hazırladığımız paketleri de 

öğrencilerimiz Hatay'daki anaokuluna 

postayla gönderdiler. Çocuklarımızın 

gelişimi açısından çok verimli bir çalışma 

oldu. Öğrencilerimizin tamamı katıldı ve 

velilerimiz de istekliydi. Öğrencilerimizi 

tebrik ediyor velilerimize de destek ve 

katkılarından dolayı teşekkür ediyorum” 

dedi. // Bülent Çakır 

ÇİVRİLLİ ÖĞRENCİLERDEN HATAY'A BAYRAM HEDİYESİ
Çivrilli Anaokulu öğrencileri Hatay'da bulunan Avsuyu anaokulu öğrencilerine Bayram hediyesi 
gönderdi. Öğretmenlerin öncülüğünde yapılan çalışmaya veli ve aileler de destek verdi

Öğrencilerin bilinçlenmesi ve toplumda 

uyuşturucuyla mücadele bilincinin 

artırılması adına gerçekleşen etkinlik, soru- 

cevap bölümünün ardından sona erdi.         

// Bülent çakır

Bağımlılık ve uyuşturucu ile mücadele 

konusunda çalışmalarına ar vermeden 

devam eden Çivril Emniyet müdürlüğü ve 

Denizli Emniyet Müdürlüğü Narkotik 

Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü 

öğrencilere eğitim semineri verdi. 

Öğrencilerin büyük ilgi gösterdiği seminer 

yaklaşık 2 saat sürdü.

Çivril İlçe Emniyet Müdürlüğü ve Denizli İl 

Emniyet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla 

Mücadele Şubesi ekipleri tarafından 

Pamukkale Üniversitesi Çivril Atasay Kamer 

Meslek Yüksek Okulunda ve Çivril 

Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu 

öğrencilerine 'Narko Gençlik ve UYUMA' 

projesi hakkında sunum yapıldı. okulun 

konferans salonunda yapılan sunumun yanı 

sıra ayrıca 'Uyuma' uygulaması hakkında 

da bilgi verildi. Madde kullanımı ve 

bağımlılığa karşı bilgilendirme yapan 

ekipler, madde bağımlılığının önlenmesi ve 

mücadele ile ilgili izlenmesi gereken yollar 

hakkında sunum yaptı. İl Emniyet 

Müdürlüğü Narkotik Suçlarla Mücadele 

Şube Müdürlüğü TUBİM Büro Amirliğinde 

görevli polis ve komiserler tarafından 

verilen seminerde; uyuşturucu madde 

bağımlılığı, bağımlılık döngüsü, narkotik 

suçlarla mücadelenin önemi ve bu konudaki 

yasal haklarla ilgili bilgi aktarıldı.

Seminer ile ilgili olarak yapılan 

bilgilendirmede seminerin öğrencilerde 

farkındalık oluşturmak olduğu belirtildi. 

Seminerin, öğrencilerin uyuşturucu madde 

bağımlılığından uzak durmalarını teşvik 

etmek ve yasal haklarını bilmelerini 

sağlamak amacıyla düzenlendiğinin de altı 

çizildi.

Seminer kapsamında İlçe Emniyet 

Müdürlüğüne bağlı Aile İçi ve Kadına Karşı 

Şiddet ile Mücadele Büro Amirliğince 

KADES ve Kadına El Kalkamaz broşürleri 

dağıtılarak, Aile İçi ve Kadına Karşı Şiddetin 

önlenmesine ve KADES projesine yönelik 

bilgilendirme faaliyetleri gerçekleştirildi.

POLİS ÖĞRENCİLERE NARKO GENÇLİK SEMİNERİ VERDİ
Çivril'de polis ekipleri tarafından Narko Gençlik ve UYUMA projesi çerçevesinde eğitim verildi

İmzalanan sözleşme ile Personelin aylık 

net ücretine ek olarak %90 üzerinden 

7.293 TL SDS ödemesi yapılacak.Artış ile 

Çivril Belediyesi'nde görev yapan 56 

memur ve 7 sözleşmeli personel olmak 

üzere toplam 63 çalışanın aylık gelirinde 

önemli bir iyileştirme sağlandı. 

Çivril Belediyesi'nde 56 
memur ve 7 sözleşmeli 
personeli kapsayan toplu iş 
sözleşmesi düzenlenen bir 
törenle imzalandı. Ramazan 
Bayramı öncesi yapılan 
anlaşma personel arasında 
büyük bir sevinçle 
karşılandı. Belediye Başkanı 
Semih Dere, “Memurlarımızı 
enflasyona ezdirmemek 
adına önemli bir adım attık. 
Bu konuda sadece elimizi 
değil, gövdemizi taşın altına 
koyduk” dedi.

Tüm Yerel-Sen Sendikası Denizli Şube 

Başkanı Özkan Karakaya'da yaptığı 

değerlendirmede Belediye başkanı Semih 

Dere'ye teşekkür ederek, toplu iş 

sözleşmesinin diğer belediyelere kıyasla 

ortalamanın üzerinde olduğunu vurguladı. 

Karakaya, “Hak ve hukuk gibi temel 

değerlere sahip çıkmak için çaba sarf 

ediyoruz. İşimiz hiç kolay değil, fakat bu 

mücadele görevimiz. İmzaladığımız her 

sözleşme ile ciddi bir sorumluluk taşıyoruz. 

Belediyelerimiz, emekçileri ve kentleri için 

kaynaklarını sonuna kadar kullanıyor. 

Gelinen nokta, önemli bir kazanım 

olduğunu bilmeliyiz. Belediye Başkanımız 

Semih Dere'de bu noktada dayanışma 

içinde mücadelemize destek veriyor. Bu 

toplu sözleşmede emeği geçen herkese 

teşekkür ederim” diye konuştu.

İmza programının ardından bir açıklama 

yapan Çivril belediye başkanı Semih Dere 

çalışanların ve emekçilerin haklarını 

korumak için çaba harcadıklarını ifade 

ederek “Cumhuriyet Halk Partili belediyeler 

olarak, işçinin ve emekçinin yanında olmak 

bizim asli görevimizdir. Memurlarımızı 

enflasyona ezdirmemek adına ciddi bir 

inisiyatif aldık. Elimizi değil, gövdemizi 

taşın altına koyduk. Belediye sosyal denge 

tazminatı için verdiğim sözleri yerine 

getirmek için çalışıyorum. Hem işçimizin 

hem de memurumuzun maaşlarını 

zamanında ve eksiksiz ödemek için 

kararlıyız.Çalışanlarımızın alın teri ve 

emeğinin karşılığını en iyi şekilde vermek 

bizim önceliğimiz. Çalışanlarımızın 

haklarını koruma ve geliştirmeye yönelik 

önemli bir adım attık. Bu sözleşme ile 

personelimizin motivasyonunu artırmayı ve 

onlara bayramlarda bir nebze de olsa 

destek olmayı amaçladık. Yapılan anlaşma 

tüm çalışanlarımıza hayırlı olsun” 

ifadelerini kullandı.

Sözleşme ile dini bayramlarda yapılacak 

ek ödemelerde de büyük oranda artış oldu. 

Ramazan ve Kurban bayramlarında 

personele %120 üzerinden SDS ödemesi 

yapılacak. Belediye personeli, hem aylık 

maaşlarında önemli bir artış elde etti hem 

de dini bayramlarda rekor düzeyde ek 

ödemelere kavuştu. 

Bayram öncesi yapılan anlaşma belediye 

çalışanları tarafından büyük memnuniyetle 

karşılanırken, çalışanlar arasında sevinçle 

karşılandı. //Serap Sofulu //Bülent  Çakır

Belediye Başkanı Semih Dere ve Tüm 

Yerel-Sen Sendikası Denizli Şube Başkanı 

Özkan Karakaya gerçekleştirilen törende 

toplu iş sözleşmesini imzaladılar. Sözleşme 

kapsamında, belediye çalışanlarının aldığı 

SDS oranı % 75'ten % 90'a yükseltildi. Yeni 

sözleşme, memurlara hem mali hem de 

sosyal haklar açısından önemli avantajlar 

sağladı.

BELEDİYE ÇALIŞANLARINA MAAŞ MÜJDESİ

AYLIK %90 ÜZERİNDEN ARTIŞ
Çivril Belediyesi, 63 personeli kapsayan toplu iş sözleşmesini imzalayarak memurların sosyal ve mali haklarını artırdı. 
Belediye Başkanı Semih Dere, memurları enflasyona karşı korumak için önemli adımlar attıklarını vurguladı

D
ünya Ormancılık 
günü Çivril'de ağaç 
dikilerek kutlandı. 

Çivril ve Işıklı Orman Şefliği 
öncülüğünde düzenlenen 
program Beydili 
mahallesinde bulunan 
Orman parkında gerçekleşti. 

Işıklı ilk ve ortaokulu öğrencilerinin de 

katıldığı programda yüzlerce fidan toprakla 

buluştu.

Çivril'de 21 Mart Dünya Ormancılık Günü 

ve Orman Haftası nedeniyle Beydilli 

Mahallesinde fidan dikim etkinliği 

düzenlendi. Saygı duruşu ve İstiklal 

Marşı'nın okunmasıyla başlayan etkinliğe; 

Kaymakam Hasan Akbulut, Belediye 

başkanı Semih Dere, İlçe Emniyet Müdürü 

Asım Kayacı, İlçe Jandarma Komutanı 

jandarma Teğmen Ali Çolak Işıklı ilkokulu 

ve ortaokulunda eğitim gören öğrenciler ile 

daire müdürleri katıldı.

Öğrencilerle birlikte fidan diken 

kaymakam Hasan Akbulut öğrencilere ağaç 

dikmenin ve ormanı korumanın önemine 

dikkat çekti. Etkinlik,protokol üyelerinin 

öğrencilerle birlikte fidan dikmesi, dikilen 

fidanlara kürekle toprak atması ve can suyu 

vermesinin ardında sona erdi.

 // Bülent Çakır

Ormancılık Gününde Öğrencilerle Fidan Diktiler
Çivril'de 21 Mart Ormancılık günü dolayısıyla ağaç dikme programı düzenlendi. 
Programda Kaymakam Hasan Akbulut ve Başkan Semih Dere öğrencilerle fidan dikti
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Nevruz Bayramı kutlamalarında 
konuşmalarını gerçekleştiren Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, nevruzun birlik ve beraberlik 
getireceğini belirtti. Başkan Çavuşoğlu 
konuşmasında, “Yeni bir güne müjdesi olan, 
ülkemize, dünyamıza barışı, sevgiyi, bolluğu 
ve bereketi getirecek olan bu nevruz 
gününde, hemşehrilerimiz ile birlikte olmak 
bizim için çok önemli. Çünkü biz biliyoruz ki, 
barışın, sevginin, bolluğun ve bereketin 
olmadığı yerde, hukukun olmadığı yerde ne 
birlik, ne kardeşlik ne de güzel günler bizim 
olur” ifadelerini kullandı

“Nevruz ülkemize ve dünyaya sevgi, barış, 
bolluk ve bereket getirecek”

 // Haber Merkezi

Kutlamalarda nevruz ateşi yakılarak bereket 
ve sağlık dilekleriyle üzerinden atlandı. Eski 
Türk geleneklerinden biri olan örs üzerinde 
demir dövme ritüeli canlandırılarak, baharın 
gücü ve dayanışma ruhu vurgulandı. 
Kutlamalar kapsamında Türk dünyasının 
ezgileri meydanda yankılanırken, Türk 
dünyasından gelen öğrenciler nevruza özel 
şarkılar seslendirdi. Yöresel kültürün en 
önemli simgelerinden biri olan geleneksel 
zeybek oyunu sahnelenerek izleyicilere 
görsel bir şölen sunuldu. Program, etkinliğe 
katılan vatandaşların hep birlikte oynadığı 
nevruz halayı ile sona erdi. Denizli 
Büyükşehir Belediyesi'nin organize ettiği 
kutlamalar, birlik ve beraberliğin önemini bir 

kez daha vurgulayarak hafızalarda yer etti.

Nevruz ateşi yakıldı, demir dövme ritüeli 
canlandırıldı

Denizli Büyükşehir Belediyesi, Delikliçınar 
Meydanı'nda gerçekleştirdiği etkinlikler ile 
baharın gelişini simgeleyen Nevruz 
Bayramı'nı geleneksel ritüeller ve renkli 
gösterilerle kutladı. Kutlamaya Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 

Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, 
Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz 
Doğan, Pamukkale Belediye Başkanı Ali 
Rıza Ertemur, Denizli Büyükşehir Belediyesi 
bürokratları, Pamukkale Üniversitesi'nde 
öğrenim gören Türk Dünyası öğrencileri, 

davetliler ve çok sayıda vatandaş katıldı.

DENİZLİ'DE NEVRUZ ATEŞİ YANDI, BAHARIN COŞKUSU MEYDANA TAŞTI
Denizli Büyükşehir Belediyesi'nin düzenlediği Nevruz Bayramı etkinliği, vatandaşların 
yoğun katılımıyla Delikliçınar Meydanı'nda büyük bir coşkuyla gerçekleştirildi.

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu ise sporun ve sporcuların 
desteklenmesini asli vazifeleri olarak 
gördüklerini belirterek, "Sporla uğraşanların 
hem sosyalleşmesi, hem de kötü 
alışkanlıklardan kurtulması toplumsal 
değerler konusunda dikkat çekiyor. Takım 
sporlarında özellikle birlikte olma, aidiyet 
duygusunun gelişmesi de gerçekten önem 
arz ediyor" diye konuştu. 7-13 Temmuz 2025 
tarihlerinde Pamukkale Uluslararası Satranç 
Turnuvası'na ev sahipliği yapacak olmanın 
ayrı bir mutluluğunu yaşadıklarını ifade eden 
Başkan Çavuşoğlu,  "Umut ediyoruz ki, 200'e 
yakın uluslararası sporcu ile toplamda binin 
üzerinde sporcuyu misafir edeceğimiz 
turnuvamız çok keyifli olacak. İnsanların 
umutlarının taze olduğu, sosyalleşmeyi 
başardıkları, sosyal aktivitelerin desteklendiği 
bir süreci hep beraber götürürüz. Şehrimize 
hayırlı uğurlu olsun" ifadelerini kullandı. 
Konuşmaların ardından işbirliği protokolü 
imzalandı. // Haber Merkezi

Büyükşehir spor ve sporcunun yanında

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, 7-13 Temmuz 2025 tarihleri 

arasında ilki gerçekleştirilecek olan 
Pamukkale Uluslararası Satranç Turnuvası 

ile ilgili Türkiye Satranç Federasyonu 
Başkanı Fethi Apaydın ile protokol imzaladı.

Denizli Büyükşehir Belediyesi ile Türkiye 
Satranç Federasyonu arasında 7-13 Temmuz 
2025 tarihlerinde Pamukkale Uluslararası 
Satranç Turnuvası düzenlenmesine ilişkin 
işbirliği protokolü imzalandı. Denizli 
Büyükşehir Belediyesinde gerçekleştirilen 
imza törenine Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, Türkiye Satranç 
Federasyonu Başkanı Fethi Apaydın, 
Başkanvekili Ömer Asım Ötegen, Satranç İl 
Temsilcisi İsmail Sarı, Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı Özgür Başkurt ile 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Daire Başkanı 
Ayşe Sarıkaya katıldı. Türkiye Satranç 
Federasyonu Başkanı Fethi Apaydın 
hedefleri arasında uluslararası başarılı 
satranç turnuvaları yapmak olduğunu 
belirterek, kendilerine bu konuda 
desteklerinden dolayı Başkan Bülent Nuri 
Çavuşoğlu'na teşekkür etti. Apaydın, “En 
güzel şekilde özellikle milli sporcularımız için 
amacına ulaşan bir turnuva olur. Emeği 
geçen herkese çok teşekkür ederim” dedi. 

STRATEJİ VE ZEKA DENİZLİ'DE BULUŞACAK
Denizli Büyükşehir'den Pamukkale Uluslararası Satranç Turnuvası

Kafile üyelerinden Lucca Fioratti, bu 
ziyaretten büyük bir heyecan duyduklarını 
belirterek, “Burada olmak bizim için çok 
anlamlı. 170 kişilik bir grup olarak hac 
görevimiz sırasında köklerimizi keşfetmeye 
geldik. İlk Hristiyan topluluklarının yaşadığı 
yerleri görmek bizi çok heyecanlandırıyor. 
Aziz Philip'in izinden giderek Laodikeia'yı 
ziyaret edecek ve gezimizi Efes'te 
tamamlayacağız" dedi. Ziyarete katılan bir 
diğer kafile üyesi Antonio Lumare ise 
Hierapolis Antik Tiyatrosu'na hayran kaldığını 
dile getirerek, “İtalya'da bile bu kadar iyi 
korunmuş bir tiyatro görmek zor. Bu beni 
hem şaşırttı hem de çok mutlu etti” ifadelerini 
kullandı. // Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu'nun turizm çalışmaları 
meyvesini vermeye devam ediyor. Bölgenin 
tarihi ve kültürel mirasını tanıtma 
çalışmalarının bir parçası olan bu gezide 
İtalyan ziyaretçiler, Aziz Philip'in mezarını ve 
onun anısına inşa edilen Martyrion kilisesini 
ve İncil'de adı geçen yedi kiliseden biri olan 

Laodikeia Antik Kenti'ndeki Kutsal Haç 
Kilisesi'ni ziyaret etti. İlk olarak Pamukkale 
Hierapolis Antik Kenti'nde bulunan Aziz 
Philip'in mezarına ulaşan grup, hacı olmak 
amacıyla "Hac Yolu" olarak anılan 
merdivenleri tırmanarak köprüden geçti. 
Mezarın bulunduğu noktaya ulaşan kafile, 
burada dualar edip manevi yolculuklarının bir 
parçasını yerine getirdi.

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi'nin turizm, 
kültür ve tarih alanında 
yaptığı çalışmalar 
kapsamında, İtalya'nın 
farklı bölgelerinden 
gelen 170 kişilik katolik 
din insanları kafilesi, 
Aziz Philip'in mezarını 
ve onun anısına inşa 
edilen "Martyrion" 
kilisesini ziyaret etti.

Antik tiyatrolar göz doldurdu

DENİZLİ'DE “İNANÇ TURİZMİ” YÜKSELİYOR

 // Muhammet Karaçay

Belediye Başkan yardımcıları, belediye 

meclis üyeleri ve muhtarların da katıldığı 

iftar programının birlik ve beraberlik 

duygusunu pekiştirdiğini belirten Başkan 

Dere “ramazan ayı boyunca ilçe 

merkezinde iftar programlarımız devam 

etti. Mahallelerimizde düzenlediğimiz iftar 

etkinliklerinde de mahalle muhtarlarımız, 

belediye başkan yardımcılarımız ile 

vatandaşlarımızla birlikte iftar yapma 

mutluluğu yaşadık. Bugünde Gümüşsu 

mahallemizde mahalle sakinlerimizin 

katılımı ile büyük bir aile sofrası kurduk. 

Birlikte iftar yaptık Ramazan ayının manevi 

ve birleştirici ruhunu yaşadık” dedi.

İftar programına katılan Gümüşsu 

sakinleri de programın düzenlenmesinde 

emeği geçen Başkan Semih Dere ve 

Mahalle muhtarı Muhammet Bayık'a 

teşekkür ederek “mahallemizde kurulan 

iftar sofrası için Belediye Başkanımız 

Semih Dere ve muhtarımız Muhammet 

Bayık'a teşekkür ederiz. Mahalle sakinleri 

olarak hep birlikte iftar yaptık” dedi.

Çivril Belediyesi, Ramazan 
ayının manevi atmosferini 
vatandaşlarla paylaşmak 
için ilçe merkezi ve farklı 
mahallelerde iftar çadırları 
kurdu. Ramazan ayı 
boyunca binlerce kişiyi aynı 
sofrada buluşturan Çivril 
Belediyesi, sıcak yemek 
ikramı ve samimi ortamıyla 
Ramazan'ın birlik ve 
beraberlik ruhunu yaşatıyor.

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere de 

Ramazan'ın paylaşma ruhunu iftar 

çadırlarında vatandaşlarla birlikte yaşadı. 

Gümüşsu mahallesinde bulunan Belediye 

Kültür merkezinde düzenlenen iftar 

programında Gümüşsulularla birlikte 

orucunu açan Başkan Dere, iftar öncesinde 

vatandaşlarla sohbet etti, onların 

düşüncelerini dinledi.

Çivril Belediyesi İftar Sofrası Gümüşsu'da Kuruldu
Ramazan ayı dolayısıyla farklı mahallerde düzenlene İftar 
programlarının sonuncusu Gümüşsu Mahallesinde düzenlendi

Toplantıya Çivril Belediye Başkanı ve Kent 

Konseyi Başkanı Semih Dere başkanlık 

ederken, Meclis üyeleri  kamu kurum ve 

kuruluş temsilcileri, siyasi parti temsilcileri, 

sivil toplum kuruluşları ve meslek odaları 

temsilcileri ve muhtarlar katıldı. 

Çivril Belediye Başkan Semih Dere, 

yaptığı konuşmada Kent Konseyi'nin ilçenin 

gelişimi için önemli bir platform olduğunu 

vurguladı. Ortak akıl ve katılımcı yönetim 

anlayışıyla Çivril'in geleceğine yön vermek 

istediklerini belirten Dere, şunları söyledi:  

"İlçemizin sorunlarının çözülmesi ve 

kalkınması sürecinde, konsey üyelerimizin 

görüşleri ve katkıları büyük önem taşıyor.  

Kent Konseyi, ilçemizin  tüm paydaşlarını bir 

araya getiren, ortak aklın üretildiği bir 

platformdur. Bu toplantımızda, ilçemizin 

öncelikli sorunlarını, çözüm önerilerini  ele 

aldık. Eğitim, sağlık, çevre, altyapı, kültür, 

sanat, spor ve ekonomi gibi birçok alanda 

yapacağımız çalışmalarla Çivril'imizi daha 

yaşanabilir bir yer haline getireceğiz. 

Katılımlarınız ve katkılarınız için hepinize 

teşekkür ediyorum." 

Toplantıda, ilçenin temel sorunları, çözüm 

önerileri  üzerinde durulurken, konsey 

üyelerinin görüş ve önerileri dinlendi. // 

Mehtap Kayaoğlu

Çivril Kent Konseyi 
Genel Kurulu Toplantısı Gerçekleşti 
Çivril Kent Konseyi Genel Kurul Toplantısı, Çivril Demiryolu Gar Binası Toplantı 

Salonu'nda gerçekleşti. Program, Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah 

arkadaşlarının anısına saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın okunmasıyla başladı 
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Nevruz Bayramı kutlamalarında 
konuşmalarını gerçekleştiren Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, nevruzun birlik ve beraberlik 
getireceğini belirtti. Başkan Çavuşoğlu 
konuşmasında, “Yeni bir güne müjdesi olan, 
ülkemize, dünyamıza barışı, sevgiyi, bolluğu 
ve bereketi getirecek olan bu nevruz 
gününde, hemşehrilerimiz ile birlikte olmak 
bizim için çok önemli. Çünkü biz biliyoruz ki, 
barışın, sevginin, bolluğun ve bereketin 
olmadığı yerde, hukukun olmadığı yerde ne 
birlik, ne kardeşlik ne de güzel günler bizim 
olur” ifadelerini kullandı

“Nevruz ülkemize ve dünyaya sevgi, barış, 
bolluk ve bereket getirecek”

 // Haber Merkezi

Kutlamalarda nevruz ateşi yakılarak bereket 
ve sağlık dilekleriyle üzerinden atlandı. Eski 
Türk geleneklerinden biri olan örs üzerinde 
demir dövme ritüeli canlandırılarak, baharın 
gücü ve dayanışma ruhu vurgulandı. 
Kutlamalar kapsamında Türk dünyasının 
ezgileri meydanda yankılanırken, Türk 
dünyasından gelen öğrenciler nevruza özel 
şarkılar seslendirdi. Yöresel kültürün en 
önemli simgelerinden biri olan geleneksel 
zeybek oyunu sahnelenerek izleyicilere 
görsel bir şölen sunuldu. Program, etkinliğe 
katılan vatandaşların hep birlikte oynadığı 
nevruz halayı ile sona erdi. Denizli 
Büyükşehir Belediyesi'nin organize ettiği 
kutlamalar, birlik ve beraberliğin önemini bir 

kez daha vurgulayarak hafızalarda yer etti.

Nevruz ateşi yakıldı, demir dövme ritüeli 
canlandırıldı

Denizli Büyükşehir Belediyesi, Delikliçınar 
Meydanı'nda gerçekleştirdiği etkinlikler ile 
baharın gelişini simgeleyen Nevruz 
Bayramı'nı geleneksel ritüeller ve renkli 
gösterilerle kutladı. Kutlamaya Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 

Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, 
Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz 
Doğan, Pamukkale Belediye Başkanı Ali 
Rıza Ertemur, Denizli Büyükşehir Belediyesi 
bürokratları, Pamukkale Üniversitesi'nde 
öğrenim gören Türk Dünyası öğrencileri, 

davetliler ve çok sayıda vatandaş katıldı.

DENİZLİ'DE NEVRUZ ATEŞİ YANDI, BAHARIN COŞKUSU MEYDANA TAŞTI
Denizli Büyükşehir Belediyesi'nin düzenlediği Nevruz Bayramı etkinliği, vatandaşların 
yoğun katılımıyla Delikliçınar Meydanı'nda büyük bir coşkuyla gerçekleştirildi.

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu ise sporun ve sporcuların 
desteklenmesini asli vazifeleri olarak 
gördüklerini belirterek, "Sporla uğraşanların 
hem sosyalleşmesi, hem de kötü 
alışkanlıklardan kurtulması toplumsal 
değerler konusunda dikkat çekiyor. Takım 
sporlarında özellikle birlikte olma, aidiyet 
duygusunun gelişmesi de gerçekten önem 
arz ediyor" diye konuştu. 7-13 Temmuz 2025 
tarihlerinde Pamukkale Uluslararası Satranç 
Turnuvası'na ev sahipliği yapacak olmanın 
ayrı bir mutluluğunu yaşadıklarını ifade eden 
Başkan Çavuşoğlu,  "Umut ediyoruz ki, 200'e 
yakın uluslararası sporcu ile toplamda binin 
üzerinde sporcuyu misafir edeceğimiz 
turnuvamız çok keyifli olacak. İnsanların 
umutlarının taze olduğu, sosyalleşmeyi 
başardıkları, sosyal aktivitelerin desteklendiği 
bir süreci hep beraber götürürüz. Şehrimize 
hayırlı uğurlu olsun" ifadelerini kullandı. 
Konuşmaların ardından işbirliği protokolü 
imzalandı. // Haber Merkezi

Büyükşehir spor ve sporcunun yanında

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, 7-13 Temmuz 2025 tarihleri 

arasında ilki gerçekleştirilecek olan 
Pamukkale Uluslararası Satranç Turnuvası 

ile ilgili Türkiye Satranç Federasyonu 
Başkanı Fethi Apaydın ile protokol imzaladı.

Denizli Büyükşehir Belediyesi ile Türkiye 
Satranç Federasyonu arasında 7-13 Temmuz 
2025 tarihlerinde Pamukkale Uluslararası 
Satranç Turnuvası düzenlenmesine ilişkin 
işbirliği protokolü imzalandı. Denizli 
Büyükşehir Belediyesinde gerçekleştirilen 
imza törenine Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, Türkiye Satranç 
Federasyonu Başkanı Fethi Apaydın, 
Başkanvekili Ömer Asım Ötegen, Satranç İl 
Temsilcisi İsmail Sarı, Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı Özgür Başkurt ile 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Daire Başkanı 
Ayşe Sarıkaya katıldı. Türkiye Satranç 
Federasyonu Başkanı Fethi Apaydın 
hedefleri arasında uluslararası başarılı 
satranç turnuvaları yapmak olduğunu 
belirterek, kendilerine bu konuda 
desteklerinden dolayı Başkan Bülent Nuri 
Çavuşoğlu'na teşekkür etti. Apaydın, “En 
güzel şekilde özellikle milli sporcularımız için 
amacına ulaşan bir turnuva olur. Emeği 
geçen herkese çok teşekkür ederim” dedi. 

STRATEJİ VE ZEKA DENİZLİ'DE BULUŞACAK
Denizli Büyükşehir'den Pamukkale Uluslararası Satranç Turnuvası

Kafile üyelerinden Lucca Fioratti, bu 
ziyaretten büyük bir heyecan duyduklarını 
belirterek, “Burada olmak bizim için çok 
anlamlı. 170 kişilik bir grup olarak hac 
görevimiz sırasında köklerimizi keşfetmeye 
geldik. İlk Hristiyan topluluklarının yaşadığı 
yerleri görmek bizi çok heyecanlandırıyor. 
Aziz Philip'in izinden giderek Laodikeia'yı 
ziyaret edecek ve gezimizi Efes'te 
tamamlayacağız" dedi. Ziyarete katılan bir 
diğer kafile üyesi Antonio Lumare ise 
Hierapolis Antik Tiyatrosu'na hayran kaldığını 
dile getirerek, “İtalya'da bile bu kadar iyi 
korunmuş bir tiyatro görmek zor. Bu beni 
hem şaşırttı hem de çok mutlu etti” ifadelerini 
kullandı. // Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu'nun turizm çalışmaları 
meyvesini vermeye devam ediyor. Bölgenin 
tarihi ve kültürel mirasını tanıtma 
çalışmalarının bir parçası olan bu gezide 
İtalyan ziyaretçiler, Aziz Philip'in mezarını ve 
onun anısına inşa edilen Martyrion kilisesini 
ve İncil'de adı geçen yedi kiliseden biri olan 

Laodikeia Antik Kenti'ndeki Kutsal Haç 
Kilisesi'ni ziyaret etti. İlk olarak Pamukkale 
Hierapolis Antik Kenti'nde bulunan Aziz 
Philip'in mezarına ulaşan grup, hacı olmak 
amacıyla "Hac Yolu" olarak anılan 
merdivenleri tırmanarak köprüden geçti. 
Mezarın bulunduğu noktaya ulaşan kafile, 
burada dualar edip manevi yolculuklarının bir 
parçasını yerine getirdi.

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi'nin turizm, 
kültür ve tarih alanında 
yaptığı çalışmalar 
kapsamında, İtalya'nın 
farklı bölgelerinden 
gelen 170 kişilik katolik 
din insanları kafilesi, 
Aziz Philip'in mezarını 
ve onun anısına inşa 
edilen "Martyrion" 
kilisesini ziyaret etti.

Antik tiyatrolar göz doldurdu

DENİZLİ'DE “İNANÇ TURİZMİ” YÜKSELİYOR

 // Muhammet Karaçay

Belediye Başkan yardımcıları, belediye 

meclis üyeleri ve muhtarların da katıldığı 

iftar programının birlik ve beraberlik 

duygusunu pekiştirdiğini belirten Başkan 

Dere “ramazan ayı boyunca ilçe 

merkezinde iftar programlarımız devam 

etti. Mahallelerimizde düzenlediğimiz iftar 

etkinliklerinde de mahalle muhtarlarımız, 

belediye başkan yardımcılarımız ile 

vatandaşlarımızla birlikte iftar yapma 

mutluluğu yaşadık. Bugünde Gümüşsu 

mahallemizde mahalle sakinlerimizin 

katılımı ile büyük bir aile sofrası kurduk. 

Birlikte iftar yaptık Ramazan ayının manevi 

ve birleştirici ruhunu yaşadık” dedi.

İftar programına katılan Gümüşsu 

sakinleri de programın düzenlenmesinde 

emeği geçen Başkan Semih Dere ve 

Mahalle muhtarı Muhammet Bayık'a 

teşekkür ederek “mahallemizde kurulan 

iftar sofrası için Belediye Başkanımız 

Semih Dere ve muhtarımız Muhammet 

Bayık'a teşekkür ederiz. Mahalle sakinleri 

olarak hep birlikte iftar yaptık” dedi.

Çivril Belediyesi, Ramazan 
ayının manevi atmosferini 
vatandaşlarla paylaşmak 
için ilçe merkezi ve farklı 
mahallelerde iftar çadırları 
kurdu. Ramazan ayı 
boyunca binlerce kişiyi aynı 
sofrada buluşturan Çivril 
Belediyesi, sıcak yemek 
ikramı ve samimi ortamıyla 
Ramazan'ın birlik ve 
beraberlik ruhunu yaşatıyor.

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere de 

Ramazan'ın paylaşma ruhunu iftar 

çadırlarında vatandaşlarla birlikte yaşadı. 

Gümüşsu mahallesinde bulunan Belediye 

Kültür merkezinde düzenlenen iftar 

programında Gümüşsulularla birlikte 

orucunu açan Başkan Dere, iftar öncesinde 

vatandaşlarla sohbet etti, onların 

düşüncelerini dinledi.

Çivril Belediyesi İftar Sofrası Gümüşsu'da Kuruldu
Ramazan ayı dolayısıyla farklı mahallerde düzenlene İftar 
programlarının sonuncusu Gümüşsu Mahallesinde düzenlendi

Toplantıya Çivril Belediye Başkanı ve Kent 

Konseyi Başkanı Semih Dere başkanlık 

ederken, Meclis üyeleri  kamu kurum ve 

kuruluş temsilcileri, siyasi parti temsilcileri, 

sivil toplum kuruluşları ve meslek odaları 

temsilcileri ve muhtarlar katıldı. 

Çivril Belediye Başkan Semih Dere, 

yaptığı konuşmada Kent Konseyi'nin ilçenin 

gelişimi için önemli bir platform olduğunu 

vurguladı. Ortak akıl ve katılımcı yönetim 

anlayışıyla Çivril'in geleceğine yön vermek 

istediklerini belirten Dere, şunları söyledi:  

"İlçemizin sorunlarının çözülmesi ve 

kalkınması sürecinde, konsey üyelerimizin 

görüşleri ve katkıları büyük önem taşıyor.  

Kent Konseyi, ilçemizin  tüm paydaşlarını bir 

araya getiren, ortak aklın üretildiği bir 

platformdur. Bu toplantımızda, ilçemizin 

öncelikli sorunlarını, çözüm önerilerini  ele 

aldık. Eğitim, sağlık, çevre, altyapı, kültür, 

sanat, spor ve ekonomi gibi birçok alanda 

yapacağımız çalışmalarla Çivril'imizi daha 

yaşanabilir bir yer haline getireceğiz. 

Katılımlarınız ve katkılarınız için hepinize 

teşekkür ediyorum." 

Toplantıda, ilçenin temel sorunları, çözüm 

önerileri  üzerinde durulurken, konsey 

üyelerinin görüş ve önerileri dinlendi. // 

Mehtap Kayaoğlu

Çivril Kent Konseyi 
Genel Kurulu Toplantısı Gerçekleşti 
Çivril Kent Konseyi Genel Kurul Toplantısı, Çivril Demiryolu Gar Binası Toplantı 

Salonu'nda gerçekleşti. Program, Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah 

arkadaşlarının anısına saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın okunmasıyla başladı 
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Söyleşinin sonunda kura çekimi ile 
belirlenen 10 öğrenciye hediyeleri 
RektörProf. Dr. Ahmet Kutluhan, 
Merkezefendi Kurucu Belediye Başkanı 
Sayın Muhammet Subaşıoğlu ve TÜGVA 
Denizli İl Temsilcisi Ali Durmuş tarafından 
verildi. Toplu fotoğraf çekiminin ardından 
program sona erdi. // Haber Merkezi

Kent estetiği konusundaki görüşlerini de 
paylaşan Subaşıoğlu, projelerde lokasyonun 
estetik kadar önemli olduğunu belirterek, 
“Yanlış yere yapılan projelerin estetik değeri 
de düşük olur. Doğru yer, doğru tasarım ve 
işlevsellik bir araya gelmeli.” dedi.Görev 
süresinde hayata geçirilen projelerden en 
önemlisinin Merkezefendi Halk Kütüphanesi 
olduğunu ifade eden Subaşıoğlu, bu projenin 
uluslararası Sign of the City Awards ödülünü 
aldığını ve günde 3.000 ziyaretçiye ulaştığını 
paylaştı.

PAÜ Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve 
Kültür Merkezi'nde yapılan programın açılış 
konuşmalarını TÜGVA Denizli İl Temsilcisi Ali 
Durmuş ve Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan 
gerçekleştirdi.

“Merkezefendi Halk Kütüphanesi projesi 
uluslararası Sign of the City Awards ödülünü 
aldı”

Konuşmasına Necip Fazıl Kısakürek'in 
Destan adlı şiirinin ilk mısralarını okuyarak 
başlayan Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan 
sözlerine şöyle devam etti: “TÜGVA İhtisas 
Atölyesi'ne hepiniz hoş geldiniz, sefalar 
getirdiniz diyorum.Konuşmama başlarken 
“ağır” dedim. Neden ağır? Çünkü bu konu 
hepimizi derinden etkileyen, düşündüren bir 
mesele. Açık konuşayım, ben hayatımda 
saatlerce uzun konuşmalar yapmadım. Ama 
bugün buradaki kalabalık ve atmosfer bana 
bir şeyleri anlatmam gerektiğini hissettirdi. 
Durum ortada, sokaklar kalabalık… Ama biz 
neden bu gençliğe önem veriyoruz? Çünkü 
bu çıkmaz sokakları anlatacak, onları 
çıkılabilir hale getirecek olan sizlersiniz. 
Böyle bir gençliği umutla bekliyoruz.Bugünkü 
konumuz “Şehir ve Estetik”. Ama kendi 
kendime sordum: Estetik mi kaldı 
arkadaşlar? Gazze dümdüz oldu. Oradaki 
insanların yaşadığı acılar, intikam duyguları 
öylesine şiddetli ki… Sadece insanları şehit 
etmekle kalmadılar, taşı da toprağı da kötü 
dediler. Her şeyi yıkmakla yetindiler. 
Onlardan bir merhamet bekleme şansımız 
yok ama bizim büyük bir şansımız var: 
Kendimizi yetiştirmek! Bu dünyaya artık “dur” 

diyebilmek… Aşkta bile bazen geri dönmek 
gerekir. Hayatın bazı anlarında geri adım 
atmak erdemdir.Son yıllarda, özellikle son 
günlerde Türkiye Cumhuriyeti olarak bir 
ağırlığımız oluştu. Artık dünyanın merkezine 
oturmuş bir devletimiz var. Bu devletin 
ışığında bizim gençliğimizin de yetişmesi 
gerekiyor.Eskiler “Boynuz kulağı geçmeli” 
der. Yani sizler, bizleri geçmek zorundasınız! 
Şu anki devletimizin ilerleyişini daha da 
ileriye taşımak, bu enerjiyi ve birikimi 
büyütmek zorundasınız.Bu vizyon 
doğrultusunda, biz Pamukkale Üniversitesi 
olarak İhtisas Akademi ile ciddi bir protokol 
imzaladık. Bu protokolün hayata 
geçmesinden dolayı da büyük bir mutluluk 
duyuyorum. Sayın Başkanımıza teşekkür 
ediyorum.Bugünkü bu söyleşimizin hayırlara 
vesile olmasını diliyorum. Hayırlı 
Ramazanlar, Kadir Geceniz mübarek olsun. 
Bayramınız kutlu olsun. Dünya daha güzel 
olsun…”

Subaşıoğlu, şehir estetiğinde meydanların 

önemine dikkat çekerek Denizli'de yeterli 
kamusal alan ve kent meydanı 
bulunmadığını belirtti. “Bir şehir meydansız 
estetik olamaz. Bizim projelerimizde 
meydanlar hep ön plandaydı.” dedi.Bilim 
merkezleriyle ilgili eleştirilerini de dile getiren 
Subaşıoğlu, “2025'e gelmişiz ama bilim 
merkezlerinde hâlâ dünyanın yuvarlaklığı 
üzerinden metafor kuruluyor. Bilimin ruhu 
senaryo ile anlatılır.” diyerek estetik ve 
içeriğin bütünleşmesi gerektiğini 
vurguladı.Kentin sembolleri üzerinden estetik 
değerlere dair örnekler veren Subaşıoğlu, 
“Denizli horozu bu şehrin sembolü ama onu 
bir turistik ürün haline getiremedik. 
Denizli'den giderken alınabilecek bir kupa 
bile yok” sözleriyle yerel markalaşmaya 
dikkat çekti.Gelecekte hayata geçirmeyi 
planladıkları projelerle ilgili de ipuçları veren 
Subaşıoğlu, “Biz proje adamıyız. AR-GE 
birimimizi kurduk. Bilim merkezi dahil birçok 
projeye ilişkin önerilerimizi kamuoyuyla 
paylaşacağız” dedi.Konuşmasını “Zor olsa 
da yolun sonu sır olsa da dönmedik 
yolumuzdan” sözleriyle tamamlayan 
Subaşıoğlu, gençlere ilham veren bir hikâye, 
kentlere ise vizyon sunan mesajlar verdi.

“Estetik meydanlardan başlar, bilim ruhla 
anlatılır”

Subaşıoğlu: “Kent Estetiği Lokasyonla 
Başlar”

Pamukkale Üniversitesi'nde düzenlenen 
TÜGVA İhtisas Atölyesi'nde konuşan önceki 
dönem Merkezefendi Belediye Başkanı ve 
AK Parti Denizli İl Başkanı Muhammet 
Subaşıoğlu, hayat hikâyesi, siyaset 
yolculuğu ve kent estetiği üzerine samimi 
açıklamalarda bulundu.Subaşıoğlu, köyde 

başlayan eğitim hayatından Boğaziçi 
Üniversitesi Siyaset Bilimi ve Uluslararası 
İlişkiler Bölümü'ne uzanan yolculuğunu 
esprili ve içten bir dille aktardı. Üniversite 
yıllarındaki sosyal zorluklara değinen 
Subaşıoğlu, “Herkes içine doğduğu şartları 
referans alır. Gençlerle iletişim kurarken 
bunu unutmamak gerekir” diyerek siyasal 
iletişimde empati ve sosyolojik farkındalığın 
önemine dikkat çekti.Konuşmasında siyasi 
hayatına da değinen Subaşıoğlu, “AK 
Parti'de en çok aday olan, en çok kaybeden 
ama hiç yılmayan kişiyim” ifadelerini kullandı. 
2014 yılında Merkezefendi Belediye Başkanı 
olarak seçilmesinin ardından belediyeyi 
Türkiye'nin en mali disiplinli yerel 
yönetimlerinden biri haline getirdiklerini 
vurguladı.

Açılış konuşmalarının ardından program 
Merkezefendi Kurucu Belediye Başkanı 
Siyaset Bilimci Muhammet Subaşıoğlu'nun 
konuk olduğu Şehir ve Estetik adlı söyleşi ile 
devam etti.

Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Artık dünyanın 
merkezine oturmuş bir devletimiz var. Bu 
devletin ışığında bizim gençliğimizin de 
yetişmesi gerekiyor.”

MUHAMMET SUBAŞIOĞLU PAÜ'NÜN KONUĞU OLDU
Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) Denizli İl Temsilciliği ve Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Yeniler 

Topluluğu iş birliğinde düzenlenen Şehir ve Estetik adlı söyleşi programının konuğu 
Merkezefendi Kurucu Belediye Başkanı Siyaset Bilimci Muhammet Subaşıoğlu oldu

Valimiz, aziz şehitlerimizin kıymetli aileleri 
ile kahraman gazilerimize 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından tevdi edilen Devlet 
Övünç Madalyası ve Beratları takdim ettiler. 

Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan'ın kararı ve 
tevcihi ile yurt içinde 
veya dışında gösterdiği 
sorumluluk ve görev 
anlayışı içinde feragat 
ve fedakârlık, başarı ve 

yararlılık dolu 
çalışmalarıyla Türkiye 
Cumhuriyeti ve 
Milletimiz adına haklı 
gurur kaynağı teşkil 
ederek 3 şehit 
yakınımıza ve 5 malul 
gazimize Devlet Övünç 

Madalyası ve Beratı 
tevdi edilmiştir. 

18 Mart Çanakkale Zaferi ve Şehitleri Anma 
Günü etkinlikleri kapsamında; 81 ilimizde eş 
zamanlı olarak Devlet Övünç Madalyası ve 
Beratı Tevcih Töreni, Valimiz Ömer Faruk 
Coşkun, İl Müdürümüz Ekrem Boran ve 
protokol üyelerinin katılımıyla Valilik 
Konferans Salonu'nda gerçekleştirildi. 

Aziz Şehitlerimize Allah'tan rahmet, 
Kahraman Gazilerimize sağlık ve afiyet 
içerisinde uzun ömürler dileriz

// Haber Merkezi

DEVLET ÖVÜNÇ MADALYASI VE BERATI TEVCİH TÖRENİ DÜZENLENDİ

Dünya Su günü dolayısıyla Nihat Zeybekci 
Kongre ve Kültür Merkezi'nde gerçekleşen 
etkinlik, saygı duruşu ve İstiklal Marşı ile 
başladı. Programın açılış konuşmasını yapan 

DESKİ Genel Müdürü Egemen Emre Beşli, 
suyun önemi ve su yönetiminde farkındalık 
oluşturmak amacıyla bir etkinlik 
düzenlediklerini söyledi. Genel Müdür Beşli, 
“Su sadece günlük yaşamın değil, eko 
sistemlerin, tarımın, sanayinin ve ekonominin 
temel direğidir. Ne yazık ki tüm dünyada 

olduğu gibi ülkemizde ve şehrimizde 
kuraklığı ciddi şekilde hissediyoruz. Bizler 
Büyükşehir DESKİ olarak, Büyükşehir 
Belediye Başkanımızın 'Mutlu insanların 
şehri Denizli' vizyonuyla halkımıza temiz ve 
kesintisiz içme suyu sağlamak, su yönetimini 
en iyi şekilde yürütmek, su kaynaklarımızı 
sürdürülebilir bir şekilde korumak için büyük 
bir sorumluluk taşıyoruz. Mesai kavramı 
gözetmeksizin çalışıyoruz” ifadelerini 
kullandı.

“Su varsa, hayat var”

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu ise, Dünya Su Günü 
dolayısıyla düzenlenen etkinlikte suyun 
hayati önemine dikkat çekti. Başkan 
Çavuşoğlu, su kaynaklarının korunmasının 
sadece bugünü değil, gelecek nesillerin 
yaşamını da doğrudan etkilediğini 
vurgulayarak şunları söyledi:"Dünya Su 
Günü, suyun ne kadar kıymetli ve 
vazgeçilmez bir yaşam kaynağı olduğunu 
bizlere bir kez daha hatırlatıyor. Günümüzde 
iklim değişikliği, kuraklık ve bilinçsiz su 
tüketimi nedeniyle su kaynaklarımız ciddi 
tehdit altında. Bu nedenle suyu korumak, 
tasarruflu kullanmak ve gelecek kuşaklara 
temiz su bırakabilmek için hepimize büyük 
sorumluluk düşüyor. Büyükşehir Belediyesi 
olarak, DESKİ aracılığıyla halkımıza 
kesintisiz ve sağlıklı içme suyu ulaştırmak 

için çalışıyor, su yönetiminde sürdürülebilir 
çözümler üretmeye devam ediyoruz.Bu 
anlamlı etkinlikte emeği geçen tüm kurum ve 
kuruluşlara, su bilincine katkı sağlayan 
okullarımıza, öğretmenlerimize ve 
çocuklarımıza teşekkür ediyorum. Suyumuza 
sahip çıkalım, çünkü su varsa hayat var."

Suyun önemine dikkat çekmek ve su 
bilincini artırmak amacıyla yapılan programa 
katılanlar unutulmaz bir gün yaşadı.

Minik su kahramanları Dünya Su Günü'nde 
sahnedeydi

Açılış konuşmalarının ardından suyun 
değerine vurgu yapan sinevizyon gösterimi 
gerçekleştirildi. Su dostu okulların hazırladığı 
özel gösteriler izleyicilerden büyük beğeni 
topladı. Hüseyin Erikoğlu Anaokulu makaras 
ve ritim gösterisi sunarken, Vilayetler Birliği 
Anaokulu öğrencileri drama gösterisi 
sergiledi. Ahmet Çalışkan Anaokulu dans ve 
ritim gösterisi ile sahne alırken, Hacı Semiha 
Kulaklı Anaokulu ve Okul Yaptırma ve 
Yaşatma Anaokulu da dans gösterileri ile 
programa renk kattı.Etkinlik kapsamında 
sahnelenen “Damla ve Deniz” tiyatro 
gösterisi çocuklar için eğlenceli ve öğretici 
anlar yaşattı. Ardından düzenlenen “Su 
Dostu Okul” ödül töreni ile su bilincini 
artırmaya yönelik çalışmalarıyla öne çıkan 
okullar ödüllendirildi.Çocuklara yönelik birçok 
farklı etkinliğin yer aldığı programda su 
atölyesi, çocuk-su temalı resim sergisi, 
planetaryum gösterisi ve oyun parkı 
etkinlikleri büyük ilgi gördü. // Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR DESKİ'DEN DÜNYA SU GÜNÜ'NE ÖZEL PROGRAM
Denizli Su ve Kanalizasyon İdaresi (DESKİ), 22 Mart Dünya Su Günü dolayısıyla özel bir etkinlik düzenledi.

Akademik çevreler arası etkileşimi artırarak, 
üniversitenin bilimsel ve idari kapasitesini 
ileriye taşımada önemli bir rol oynayan bu tür 
hareketlilik programları Pamukkale 
Üniversitesi'nin akademik ve idari kadronun 
küresel ölçekte bilgi ve deneyim 
kazanmasını katkı sağlayarak üniversitenin 
uluslararası iş birliklerini güçlendirme 
yönündeki çabalarına da katkı sunacak. // 
Haber Merkezi

PAÜ Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, bu 
girişimin üniversitenin uluslararasılaşma 
stratejisi açısından taşıdığı önemi şu sözlerle 
vurguladı: “Akademik ve idari personelimizin 
mesleki gelişimi ve tecrübe kazanımı, 
üniversitemizin uluslararasılaşma 
vizyonunun temel unsurlarından birini 
oluşturmaktadır. Bu çerçevede, 165 kişilik 

Erasmus+ Eğitim Alma ilanımız, bu hedefi 
gerçekleştirmek adına büyük bir adım 
niteliğindedir. Akademik ve idari 
personelimizin uluslararası hareketliliği, 
Erasmus+ anlaşmalarımızın sayısını da 
önemli ölçüde artırmaktadır. İnşallah, bu 
çalışmalarımızı kararlılıkla sürdüreceğiz.”

Daha önce 191 öğrenciyi kapsayan 
Erasmus+ hareketlilik programı ilanını 
duyuran PAÜ, şimdi de akademik ve idari 
personeline yönelik 165 kişilik Erasmus+ 
Personel Eğitim Alma ilanını yayımladı. 
Program kapsamında, üniversite personeli 
Avrupa'nın çeşitli üniversitelerinde ve özel 
sektör kuruluşlarında eğitim alarak mesleki 
deneyimlerini ve yetkinliklerini geliştirme 
fırsatı elde edecek.

PAÜ'DEN AKADEMİK VE İDARİ PERSONELİNE ULUSLARARASI DENEYİM FIRSATI
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ), uluslararasılaşma vizyonu çerçevesinde akademik ve 
idari personelinin mesleki gelişimine katkı sağlamak amacıyla önemli bir adım attı.

Su, yalnızca yaşamın kaynağı değil, aynı 
zamanda ekosistemlerin devamlılığı, 
tarımsal üretim, sanayi ve enerji sektörleri 
için de vazgeçilmez bir doğal kaynaktır.  

Su kaynaklarımızı korumak, geleceğimizi 
korumaktır! Bu bilinçle hareket etmeli, 
suyun her damlasına sahip çıkmalıyız. 
Unutmayalım, su yoksa hayat da yok! // 
Haber Merkezi

Ancak, küresel iklim değişikliği, artan 
nüfus, suyun yanlış kullanımı ve kirliliği gibi 
etkenler, dünyadaki su kaynaklarını ciddi 
şekilde tehdit etmektedir. Türkiye de bu 
tehdidin dışında değildir. Özellikle yer altı 
suları hızla azalmakta, göller kuruma 
tehlikesiyle karşı karşıya kalmakta ve su 
havzalarımız kirlilik tehdidi altında 
bulunmaktadır.  

Jeofizik mühendisleri olarak, su 

kaynaklarımızın korunması ve sürdürülebilir 
su yönetiminin sağlanması için bilimsel 
yöntemlerin kullanılmasının gerekliliğini 
vurguluyoruz. Yer altı su seviyelerinin 
izlenmesi, su kaynaklarının doğru 
yönetilmesi, suyun geri kazanımı ve bilinçli 
tüketim gibi konular, ülkemizin su güvenliği 
açısından büyük önem taşımaktadır.  

SUYUMUZU KORUMAK GELECEĞİMİZİ KORUMAKTIR
Dünya genelinde su kaynaklarının sürdürülebilir 

yönetimi ve suyun önemine dikkat çekmek amacıyla 
her yıl 22 Mart, Dünya Su Günü olarak kutlanmaktadır
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Söyleşinin sonunda kura çekimi ile 
belirlenen 10 öğrenciye hediyeleri 
RektörProf. Dr. Ahmet Kutluhan, 
Merkezefendi Kurucu Belediye Başkanı 
Sayın Muhammet Subaşıoğlu ve TÜGVA 
Denizli İl Temsilcisi Ali Durmuş tarafından 
verildi. Toplu fotoğraf çekiminin ardından 
program sona erdi. // Haber Merkezi

Kent estetiği konusundaki görüşlerini de 
paylaşan Subaşıoğlu, projelerde lokasyonun 
estetik kadar önemli olduğunu belirterek, 
“Yanlış yere yapılan projelerin estetik değeri 
de düşük olur. Doğru yer, doğru tasarım ve 
işlevsellik bir araya gelmeli.” dedi.Görev 
süresinde hayata geçirilen projelerden en 
önemlisinin Merkezefendi Halk Kütüphanesi 
olduğunu ifade eden Subaşıoğlu, bu projenin 
uluslararası Sign of the City Awards ödülünü 
aldığını ve günde 3.000 ziyaretçiye ulaştığını 
paylaştı.

PAÜ Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve 
Kültür Merkezi'nde yapılan programın açılış 
konuşmalarını TÜGVA Denizli İl Temsilcisi Ali 
Durmuş ve Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan 
gerçekleştirdi.

“Merkezefendi Halk Kütüphanesi projesi 
uluslararası Sign of the City Awards ödülünü 
aldı”

Konuşmasına Necip Fazıl Kısakürek'in 
Destan adlı şiirinin ilk mısralarını okuyarak 
başlayan Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan 
sözlerine şöyle devam etti: “TÜGVA İhtisas 
Atölyesi'ne hepiniz hoş geldiniz, sefalar 
getirdiniz diyorum.Konuşmama başlarken 
“ağır” dedim. Neden ağır? Çünkü bu konu 
hepimizi derinden etkileyen, düşündüren bir 
mesele. Açık konuşayım, ben hayatımda 
saatlerce uzun konuşmalar yapmadım. Ama 
bugün buradaki kalabalık ve atmosfer bana 
bir şeyleri anlatmam gerektiğini hissettirdi. 
Durum ortada, sokaklar kalabalık… Ama biz 
neden bu gençliğe önem veriyoruz? Çünkü 
bu çıkmaz sokakları anlatacak, onları 
çıkılabilir hale getirecek olan sizlersiniz. 
Böyle bir gençliği umutla bekliyoruz.Bugünkü 
konumuz “Şehir ve Estetik”. Ama kendi 
kendime sordum: Estetik mi kaldı 
arkadaşlar? Gazze dümdüz oldu. Oradaki 
insanların yaşadığı acılar, intikam duyguları 
öylesine şiddetli ki… Sadece insanları şehit 
etmekle kalmadılar, taşı da toprağı da kötü 
dediler. Her şeyi yıkmakla yetindiler. 
Onlardan bir merhamet bekleme şansımız 
yok ama bizim büyük bir şansımız var: 
Kendimizi yetiştirmek! Bu dünyaya artık “dur” 

diyebilmek… Aşkta bile bazen geri dönmek 
gerekir. Hayatın bazı anlarında geri adım 
atmak erdemdir.Son yıllarda, özellikle son 
günlerde Türkiye Cumhuriyeti olarak bir 
ağırlığımız oluştu. Artık dünyanın merkezine 
oturmuş bir devletimiz var. Bu devletin 
ışığında bizim gençliğimizin de yetişmesi 
gerekiyor.Eskiler “Boynuz kulağı geçmeli” 
der. Yani sizler, bizleri geçmek zorundasınız! 
Şu anki devletimizin ilerleyişini daha da 
ileriye taşımak, bu enerjiyi ve birikimi 
büyütmek zorundasınız.Bu vizyon 
doğrultusunda, biz Pamukkale Üniversitesi 
olarak İhtisas Akademi ile ciddi bir protokol 
imzaladık. Bu protokolün hayata 
geçmesinden dolayı da büyük bir mutluluk 
duyuyorum. Sayın Başkanımıza teşekkür 
ediyorum.Bugünkü bu söyleşimizin hayırlara 
vesile olmasını diliyorum. Hayırlı 
Ramazanlar, Kadir Geceniz mübarek olsun. 
Bayramınız kutlu olsun. Dünya daha güzel 
olsun…”

Subaşıoğlu, şehir estetiğinde meydanların 

önemine dikkat çekerek Denizli'de yeterli 
kamusal alan ve kent meydanı 
bulunmadığını belirtti. “Bir şehir meydansız 
estetik olamaz. Bizim projelerimizde 
meydanlar hep ön plandaydı.” dedi.Bilim 
merkezleriyle ilgili eleştirilerini de dile getiren 
Subaşıoğlu, “2025'e gelmişiz ama bilim 
merkezlerinde hâlâ dünyanın yuvarlaklığı 
üzerinden metafor kuruluyor. Bilimin ruhu 
senaryo ile anlatılır.” diyerek estetik ve 
içeriğin bütünleşmesi gerektiğini 
vurguladı.Kentin sembolleri üzerinden estetik 
değerlere dair örnekler veren Subaşıoğlu, 
“Denizli horozu bu şehrin sembolü ama onu 
bir turistik ürün haline getiremedik. 
Denizli'den giderken alınabilecek bir kupa 
bile yok” sözleriyle yerel markalaşmaya 
dikkat çekti.Gelecekte hayata geçirmeyi 
planladıkları projelerle ilgili de ipuçları veren 
Subaşıoğlu, “Biz proje adamıyız. AR-GE 
birimimizi kurduk. Bilim merkezi dahil birçok 
projeye ilişkin önerilerimizi kamuoyuyla 
paylaşacağız” dedi.Konuşmasını “Zor olsa 
da yolun sonu sır olsa da dönmedik 
yolumuzdan” sözleriyle tamamlayan 
Subaşıoğlu, gençlere ilham veren bir hikâye, 
kentlere ise vizyon sunan mesajlar verdi.

“Estetik meydanlardan başlar, bilim ruhla 
anlatılır”

Subaşıoğlu: “Kent Estetiği Lokasyonla 
Başlar”

Pamukkale Üniversitesi'nde düzenlenen 
TÜGVA İhtisas Atölyesi'nde konuşan önceki 
dönem Merkezefendi Belediye Başkanı ve 
AK Parti Denizli İl Başkanı Muhammet 
Subaşıoğlu, hayat hikâyesi, siyaset 
yolculuğu ve kent estetiği üzerine samimi 
açıklamalarda bulundu.Subaşıoğlu, köyde 

başlayan eğitim hayatından Boğaziçi 
Üniversitesi Siyaset Bilimi ve Uluslararası 
İlişkiler Bölümü'ne uzanan yolculuğunu 
esprili ve içten bir dille aktardı. Üniversite 
yıllarındaki sosyal zorluklara değinen 
Subaşıoğlu, “Herkes içine doğduğu şartları 
referans alır. Gençlerle iletişim kurarken 
bunu unutmamak gerekir” diyerek siyasal 
iletişimde empati ve sosyolojik farkındalığın 
önemine dikkat çekti.Konuşmasında siyasi 
hayatına da değinen Subaşıoğlu, “AK 
Parti'de en çok aday olan, en çok kaybeden 
ama hiç yılmayan kişiyim” ifadelerini kullandı. 
2014 yılında Merkezefendi Belediye Başkanı 
olarak seçilmesinin ardından belediyeyi 
Türkiye'nin en mali disiplinli yerel 
yönetimlerinden biri haline getirdiklerini 
vurguladı.

Açılış konuşmalarının ardından program 
Merkezefendi Kurucu Belediye Başkanı 
Siyaset Bilimci Muhammet Subaşıoğlu'nun 
konuk olduğu Şehir ve Estetik adlı söyleşi ile 
devam etti.

Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Artık dünyanın 
merkezine oturmuş bir devletimiz var. Bu 
devletin ışığında bizim gençliğimizin de 
yetişmesi gerekiyor.”

MUHAMMET SUBAŞIOĞLU PAÜ'NÜN KONUĞU OLDU
Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) Denizli İl Temsilciliği ve Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Yeniler 

Topluluğu iş birliğinde düzenlenen Şehir ve Estetik adlı söyleşi programının konuğu 
Merkezefendi Kurucu Belediye Başkanı Siyaset Bilimci Muhammet Subaşıoğlu oldu

Valimiz, aziz şehitlerimizin kıymetli aileleri 
ile kahraman gazilerimize 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından tevdi edilen Devlet 
Övünç Madalyası ve Beratları takdim ettiler. 

Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan'ın kararı ve 
tevcihi ile yurt içinde 
veya dışında gösterdiği 
sorumluluk ve görev 
anlayışı içinde feragat 
ve fedakârlık, başarı ve 

yararlılık dolu 
çalışmalarıyla Türkiye 
Cumhuriyeti ve 
Milletimiz adına haklı 
gurur kaynağı teşkil 
ederek 3 şehit 
yakınımıza ve 5 malul 
gazimize Devlet Övünç 

Madalyası ve Beratı 
tevdi edilmiştir. 

18 Mart Çanakkale Zaferi ve Şehitleri Anma 
Günü etkinlikleri kapsamında; 81 ilimizde eş 
zamanlı olarak Devlet Övünç Madalyası ve 
Beratı Tevcih Töreni, Valimiz Ömer Faruk 
Coşkun, İl Müdürümüz Ekrem Boran ve 
protokol üyelerinin katılımıyla Valilik 
Konferans Salonu'nda gerçekleştirildi. 

Aziz Şehitlerimize Allah'tan rahmet, 
Kahraman Gazilerimize sağlık ve afiyet 
içerisinde uzun ömürler dileriz

// Haber Merkezi

DEVLET ÖVÜNÇ MADALYASI VE BERATI TEVCİH TÖRENİ DÜZENLENDİ

Dünya Su günü dolayısıyla Nihat Zeybekci 
Kongre ve Kültür Merkezi'nde gerçekleşen 
etkinlik, saygı duruşu ve İstiklal Marşı ile 
başladı. Programın açılış konuşmasını yapan 

DESKİ Genel Müdürü Egemen Emre Beşli, 
suyun önemi ve su yönetiminde farkındalık 
oluşturmak amacıyla bir etkinlik 
düzenlediklerini söyledi. Genel Müdür Beşli, 
“Su sadece günlük yaşamın değil, eko 
sistemlerin, tarımın, sanayinin ve ekonominin 
temel direğidir. Ne yazık ki tüm dünyada 

olduğu gibi ülkemizde ve şehrimizde 
kuraklığı ciddi şekilde hissediyoruz. Bizler 
Büyükşehir DESKİ olarak, Büyükşehir 
Belediye Başkanımızın 'Mutlu insanların 
şehri Denizli' vizyonuyla halkımıza temiz ve 
kesintisiz içme suyu sağlamak, su yönetimini 
en iyi şekilde yürütmek, su kaynaklarımızı 
sürdürülebilir bir şekilde korumak için büyük 
bir sorumluluk taşıyoruz. Mesai kavramı 
gözetmeksizin çalışıyoruz” ifadelerini 
kullandı.

“Su varsa, hayat var”

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu ise, Dünya Su Günü 
dolayısıyla düzenlenen etkinlikte suyun 
hayati önemine dikkat çekti. Başkan 
Çavuşoğlu, su kaynaklarının korunmasının 
sadece bugünü değil, gelecek nesillerin 
yaşamını da doğrudan etkilediğini 
vurgulayarak şunları söyledi:"Dünya Su 
Günü, suyun ne kadar kıymetli ve 
vazgeçilmez bir yaşam kaynağı olduğunu 
bizlere bir kez daha hatırlatıyor. Günümüzde 
iklim değişikliği, kuraklık ve bilinçsiz su 
tüketimi nedeniyle su kaynaklarımız ciddi 
tehdit altında. Bu nedenle suyu korumak, 
tasarruflu kullanmak ve gelecek kuşaklara 
temiz su bırakabilmek için hepimize büyük 
sorumluluk düşüyor. Büyükşehir Belediyesi 
olarak, DESKİ aracılığıyla halkımıza 
kesintisiz ve sağlıklı içme suyu ulaştırmak 

için çalışıyor, su yönetiminde sürdürülebilir 
çözümler üretmeye devam ediyoruz.Bu 
anlamlı etkinlikte emeği geçen tüm kurum ve 
kuruluşlara, su bilincine katkı sağlayan 
okullarımıza, öğretmenlerimize ve 
çocuklarımıza teşekkür ediyorum. Suyumuza 
sahip çıkalım, çünkü su varsa hayat var."

Suyun önemine dikkat çekmek ve su 
bilincini artırmak amacıyla yapılan programa 
katılanlar unutulmaz bir gün yaşadı.

Minik su kahramanları Dünya Su Günü'nde 
sahnedeydi

Açılış konuşmalarının ardından suyun 
değerine vurgu yapan sinevizyon gösterimi 
gerçekleştirildi. Su dostu okulların hazırladığı 
özel gösteriler izleyicilerden büyük beğeni 
topladı. Hüseyin Erikoğlu Anaokulu makaras 
ve ritim gösterisi sunarken, Vilayetler Birliği 
Anaokulu öğrencileri drama gösterisi 
sergiledi. Ahmet Çalışkan Anaokulu dans ve 
ritim gösterisi ile sahne alırken, Hacı Semiha 
Kulaklı Anaokulu ve Okul Yaptırma ve 
Yaşatma Anaokulu da dans gösterileri ile 
programa renk kattı.Etkinlik kapsamında 
sahnelenen “Damla ve Deniz” tiyatro 
gösterisi çocuklar için eğlenceli ve öğretici 
anlar yaşattı. Ardından düzenlenen “Su 
Dostu Okul” ödül töreni ile su bilincini 
artırmaya yönelik çalışmalarıyla öne çıkan 
okullar ödüllendirildi.Çocuklara yönelik birçok 
farklı etkinliğin yer aldığı programda su 
atölyesi, çocuk-su temalı resim sergisi, 
planetaryum gösterisi ve oyun parkı 
etkinlikleri büyük ilgi gördü. // Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR DESKİ'DEN DÜNYA SU GÜNÜ'NE ÖZEL PROGRAM
Denizli Su ve Kanalizasyon İdaresi (DESKİ), 22 Mart Dünya Su Günü dolayısıyla özel bir etkinlik düzenledi.

Akademik çevreler arası etkileşimi artırarak, 
üniversitenin bilimsel ve idari kapasitesini 
ileriye taşımada önemli bir rol oynayan bu tür 
hareketlilik programları Pamukkale 
Üniversitesi'nin akademik ve idari kadronun 
küresel ölçekte bilgi ve deneyim 
kazanmasını katkı sağlayarak üniversitenin 
uluslararası iş birliklerini güçlendirme 
yönündeki çabalarına da katkı sunacak. // 
Haber Merkezi

PAÜ Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, bu 
girişimin üniversitenin uluslararasılaşma 
stratejisi açısından taşıdığı önemi şu sözlerle 
vurguladı: “Akademik ve idari personelimizin 
mesleki gelişimi ve tecrübe kazanımı, 
üniversitemizin uluslararasılaşma 
vizyonunun temel unsurlarından birini 
oluşturmaktadır. Bu çerçevede, 165 kişilik 

Erasmus+ Eğitim Alma ilanımız, bu hedefi 
gerçekleştirmek adına büyük bir adım 
niteliğindedir. Akademik ve idari 
personelimizin uluslararası hareketliliği, 
Erasmus+ anlaşmalarımızın sayısını da 
önemli ölçüde artırmaktadır. İnşallah, bu 
çalışmalarımızı kararlılıkla sürdüreceğiz.”

Daha önce 191 öğrenciyi kapsayan 
Erasmus+ hareketlilik programı ilanını 
duyuran PAÜ, şimdi de akademik ve idari 
personeline yönelik 165 kişilik Erasmus+ 
Personel Eğitim Alma ilanını yayımladı. 
Program kapsamında, üniversite personeli 
Avrupa'nın çeşitli üniversitelerinde ve özel 
sektör kuruluşlarında eğitim alarak mesleki 
deneyimlerini ve yetkinliklerini geliştirme 
fırsatı elde edecek.

PAÜ'DEN AKADEMİK VE İDARİ PERSONELİNE ULUSLARARASI DENEYİM FIRSATI
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ), uluslararasılaşma vizyonu çerçevesinde akademik ve 
idari personelinin mesleki gelişimine katkı sağlamak amacıyla önemli bir adım attı.

Su, yalnızca yaşamın kaynağı değil, aynı 
zamanda ekosistemlerin devamlılığı, 
tarımsal üretim, sanayi ve enerji sektörleri 
için de vazgeçilmez bir doğal kaynaktır.  

Su kaynaklarımızı korumak, geleceğimizi 
korumaktır! Bu bilinçle hareket etmeli, 
suyun her damlasına sahip çıkmalıyız. 
Unutmayalım, su yoksa hayat da yok! // 
Haber Merkezi

Ancak, küresel iklim değişikliği, artan 
nüfus, suyun yanlış kullanımı ve kirliliği gibi 
etkenler, dünyadaki su kaynaklarını ciddi 
şekilde tehdit etmektedir. Türkiye de bu 
tehdidin dışında değildir. Özellikle yer altı 
suları hızla azalmakta, göller kuruma 
tehlikesiyle karşı karşıya kalmakta ve su 
havzalarımız kirlilik tehdidi altında 
bulunmaktadır.  

Jeofizik mühendisleri olarak, su 

kaynaklarımızın korunması ve sürdürülebilir 
su yönetiminin sağlanması için bilimsel 
yöntemlerin kullanılmasının gerekliliğini 
vurguluyoruz. Yer altı su seviyelerinin 
izlenmesi, su kaynaklarının doğru 
yönetilmesi, suyun geri kazanımı ve bilinçli 
tüketim gibi konular, ülkemizin su güvenliği 
açısından büyük önem taşımaktadır.  

SUYUMUZU KORUMAK GELECEĞİMİZİ KORUMAKTIR
Dünya genelinde su kaynaklarının sürdürülebilir 

yönetimi ve suyun önemine dikkat çekmek amacıyla 
her yıl 22 Mart, Dünya Su Günü olarak kutlanmaktadır
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“Londra'da, Amsterdam'da, Varşova'da 
şubeler açtık. Bu şubeler ile TEKNOKENT 
firmalarımıza, oradaki iş adamlarına iş 
yapma fırsatını vermekteyiz.”

Konuşmasının sonunda Pamukkale 
TEKNOKENT'in yürüttüğü çalışmalarına ve 
özelliklerine değinen Rektör Prof. Dr. 
Kutluhan: “Biz farkı ortaya koyduk çünkü 
TEKNOKENT'imiz 4 yıl önce biraz dağınık bir 
haldeydi, onu toparladık. Şimdi kar eden bir 
TEKNOKENT haline geldi. Bu da Sayın 
Sanayi Bakanlığımızca da fark edildi. 
İnşallah, TEKNOKENT'in hemen yanına ek 
bir bina daha yaparak TEKNOKENT'i 
geliştireceğiz. 30 proje bekliyor, yani 30 ofis 
lazım bize. Bu ihtiyacı sanayicilerle paylaştık 
ve sanayicilerde buna sırt çevirmedi. 
Organize Sanayi Bölgesi'nde ikinci 
TEKNOKENT'in kurulmasına da biz rehberlik 
ettik. Şu anda o da kurulma aşamasında. 
Yani Denizli, iki TEKNOKENT'iyle gelecekte 
parlayan bir yıldız olma noktasında. Buradaki 
TEKNOKENT'imizde ise yurt dışı açılımı 
yaptık. Londra'da, Amsterdam'da, Varşova'da 
şubeler açtık. Bu şubeler ile TEKNOKENT 
firmalarımıza, oradaki iş adamlarına iş 
yapma fırsatını vermekteyiz ki bu Varşova'da 
gerçekleşiyor. O da bizi çok mutlu ediyor.” 
dedi. // Haber Merkezi

Pamukkale Üniversitesi'nin 
uluslararasılaşma çalışmalarına da değinen 
Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Şimdi bizim 
uluslararasılaşmada çok büyük adımlar attık. 
Üniversitemizde 2 bölüm Ekonomi ve Siyaset 
Bilimi ve Kamu Yönetimi bölümü, New York 
Eyalet Üniversitesi arasında ikili diploma 
anlaşması yaptık. Yani bu sene ikinci sene 
okuyor öğrencilerimiz. Bu öğrencilerimiz 
gelecek seneden itibaren 3 ve 4. sınıfları 
New York Cortland Üniversitesi'nde kendi 
bölümlerinde okuyacaklar. Bunun maliyeti 
açısından da en düşük maliyetli üniversite 
biziz. Zaten doluluk oranı ve tercih oranı çok 

yüksek oldu bu bölümlerimizin. Şimdi bu 
bölümlerimize biz 5 bölüm daha katarak 
Amerika ile olan ilişkilerimizin üst düzeyde 
tutmaya çalışacağız. Diğer taraftan Erasmus 
bütçelerimiz oldukça yüksek. Üniversite 
olarak 55 ülkede 290 üniversite ile 
anlaşmamız var.Öğrencilerimizin yurt dışı 
deneyimi elde etmeleri için teşvikte 
bulunmaktayız. Ek olarak, İŞKUR Gençlik 
Programı başladı üniversiteler bazında 
biliyorsunuz. O programda öğrencilerimizin 
Erasmus'ta zorluk çekmemeleri için yine iyi 
dil bilen öğrencileri biz İŞKUR Programı'na 
dâhil ederek bir imkân sağlayacağız. 
Birbirlerine ders verecekler, yurt dışına 
gittiklerinde çok zorluk çekmeyecekler. Biz 
tabi eğitime çok önem veren, öğrenci odaklı 
bir üniversiteyiz diyoruz. Mesela, bizde 
seçmeli zorunlu dersler var, bunlar Yabancı 
Dil, Türkçe ve İnkılap Tarihi. Biz bunların 
hepsini yüz yüzeye eğitimle vermeye 
başladık. İngilizceyi şu anda klasik İngilizce 
dersinden çıkardık. Bu içerikte dinleme ve 
konuşma derslerini müfredata ekledik.Yani 
öğrenci haftada 2 saat de alsa 4 saat de alsa 
gramer yerine dinleme ve konuşmaya 
ağırlıklı dersler alıyor. Dolayısıyla konuşma 
açısından öğrencilerimiz bu programdan 
yararlanırlarsa çok büyük bir faydaları 
olacak.”

Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Üniversite olarak 
55 ülkede 290 üniversite ile anlaşmamız var.”

Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Problem 
çözmeyi hayatı kolaylaştırmanın en önemli 
faktörü probleme dayalı eğitimin faydasını 
Pamukkale Üniversitesi olarak fazlasıyla 
gördük.”

PAÜ'yü kısaca tanıtıp üniversitenin 
hedeflerini anlatarak konuşmasına başlayan 
Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan şunları 
söyledi: “Pamukkale Üniversitemiz 1992 
yılında Denizli'de kurulmuş oldukça büyük 
üniversiteler içerisinde yer alıyor. PAÜ'nün 19 
fakültesi, 17 meslek yüksekokulu, 1 
yüksekokulu, 6 enstitüsü, 45 tane araştırma 
merkezinin olması üniversitemizi büyük 
kılıyor. Bu yönüyle deher anlamda Denizli'ye 
de katkı sağlıyor. Tüm bu yapıların şehirle 
bağlantısı vardı, biz bunu çok daha 
güçlendirdik. Yani şehir üniversitesi 
diyebileceğimiz kıvamda bir üniversitedir 
Pamukkale Üniversitesi. Hem yerleşim 
açısından şehrin içerisinde kalmış hem de 
şehrin problemlerinin çözümüne yönelik katkı 
sağlayan bir üniversite pozisyonundayız. Tıp 
Fakültemiz Üniversitemizdebaşı çeken 
fakültelerden. Özellikle halka dönük yüzü 
açısından bizim bir aynı zamanda tanıtım 
yerimiz olarak görünüyor. Tıp Fakültesi 
Hastanesine günlük müracaat sayısı 2500-
3000'lerdeyken şu anda 8000 rakamlarını 
geçmiş bulunuyoruz. Hastaların nerelerden 
geldiğini incelediğimizde yüzde 50'sini 
Denizli ve çevresi oluşturuyor. Geriye kalan 

yüzde 25'ini Ege Bölgesi kalan yüzde 25'ini 
ise Egenin dışındaki bölgelerden oluşturuyor. 
Bu da tabii Üniversitemizin Tıp Fakültesi'nin 
daha güvenilir olduğunu ve tercih edildiğini 
göstermesi açısından bize gurur veriyor. 
Pamukkale Üniversitemi diğer 
üniversitelerden ayırt eden en önemli 
unsurlardan birisi eğitim. Eğitimde probleme 
dayalı eğitim vermekteyiz. Probleme dayalı 
eğitim ne demek diye arkadaşlar soruyorlar, 
ben de diyorum ki 'bir problemi beyinde 
çözme, teorik olarak çözme eğitimidir'. 
Dolayısıyla uygulamalı eğitim ayrı probleme 
dayalı eğitim ayrı. Uygulamalı eğitimde, kişi 
iş yerine gidiyor mesleğine karşılaşacağı 
problemleri ya da rutin işleri görüyor. Ama biz 
oraya gitmeden önce öğrencimizi buna 
hazırlıyoruz. Mesela bunu en başarılı şekilde 
uygulayan fakültemiz Tıp Fakültemiz. Şimdi 
bunu yaygınlaştırdık, uygulamayan 
fakültemiz yok, diğer fakültelerde tamamen 
müfredatlarına almasalar dahi şu anda pilot 
uygulamalarını yapıyorlar. Özellikle Hukuk 
Fakültesi'nde bir an önce hayata geçmesini 
istiyoruz. Derslerin tamamen probleme 
dayalı olarak yapılmasını istiyoruz. Probleme 
dayalı öğrenim çok başarılı bir metottur. 
Problem çözmenin, hayatı kolaylaştıran en 
önemli faktörlerden biri olduğunu ve 
probleme dayalı eğitimin bu konuda bize 
büyük fayda sağladığını deneyimledik. TUS 
sınavında da bunu çok net görüyoruz. 120 
tane tıp fakültesi var ülkemizde ve biz 60. 

sıralardan öğrenci alıyoruz. Ama TUS 
sınavında, Tıpta Uzmanlık Sınavı'nda 
öğrencimizi12-20 bandına yerleştiriyoruz. Bu, 
eğitimin farkını gösteriyor, en önemlisi de bu. 
Bunu yaygınlaştırıyoruz. Bu hedefimizi 
şuanda uygulamayan fakültemiz yok, bu çok 
önemli bir şey. Tabii diğer taraftan uygulamalı 
eğitim alanında da Denizli çok büyük fırsatlar 
veriyor, sanayi şehri olduğu için, Büyükşehir 
olduğu için burada da 7 + 1 uygulaması çok 
önemli. Yani 4 yıllık bir lisans öğrencimizin 8 
dönemi var bu dönemlerden bir tanesini iş 
yerinde mesleki eğitim olarak tamamlamasını 
istiyoruz. Bu da çok yaygın bir şekilde şu 
anda hem 3+1 meslek yüksekokulu 
açısından hem de Üniversitemizin 
Mühendislik, Teknoloji Fakültesi açısından. 
Teknoloji Fakültesi tamamenşuanda 7+1 
uygulamasına geçti. İktisadi İdari Bilimler 
Fakültesi'nde yine uygulamalara başlandı. 
Birkaç bölüm başladık, o da önümüzdeki 
eğitim-öğretim dönemlerinde artacak. 7+1 
uygulamasıyla hem öğrencimiz probleme 
dayalı eğitim alacak hem de uygulamalı 
eğitimi alacak.” // Haber Merkezi

Rektör Prof. Dr. Kutluhan konuşmasının 
devamında Denizli'deki üniversite 
öğrencilerinin barınma olanaklarına değindi: 
“Üniversitemiz barınma yönünden çok şanslı 
bir konumdadır. Bizim KYK yurtları dediğimiz 
devlet yurtları mevcut burada. 9000 kişilik 
üniversitenin hemen dibinde kız yurdumuz 
var. Yürüme mesafesi sayılabilecek ya da tek 
araçla gelinebilecek de erkek öğrenci 
yurdumuz var. Bunun dışında özel öğrenci 
yurtlarımız var, apart sistemleri var. Bizim 
öğrencimizin barınma ihtiyacı tamamen 
giderilmiş hatta fazlası var. Bunların çoğu 
yürüme mesafesinde olduğu için de 
öğrencimizin ulaşımı problem olmamakta. 
Öğrencilerimiz Üniversitemiz bünyesinde yer 
alan yemekhane ve kantin işletmelerinde 
yeme-içme ihtiyaçlarını da kolaylıkla 
giderebilmektedir.”

REKTÖR PROF. DR. AHMET KUTLUHAN TRT ANTALYA RADYOSU'NUN KONUĞU OLDU
TRT Antalya Radyosu'nun Genç Yaşam adlı programına konuk olan Pamukkale Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 

Ahmet Kutluhan, programda Rıza Okur'un Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) ile ilgili sorularını yanıtladı

Programın devamında Nevruz Bayramı 
Kutlamaları, Türk Cumhuriyetlerinden gelen 
öğrencilerimizin gösterileri ile devam etti. 
Programın sonunda ise Rektör Prof. Dr. 
Ahmet Kutluhan ve beraberindekiler, 
Serinhisar MYO Bıçakçılık ve El Aletleri 
Teknolojisi Programı öğretim elemanları 
tarafından açılan stantta Nevruz Bayramı'nın 
sembolü haline gelen geleneği yerine 
getirmek adına demir dövdüler. // Haber 
Merkezi

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan ve 
beraberindekiler, Pamukkale Üniversitesi'nde 
eğitim görmek için Türk Cumhuriyetlerinden 
gelen öğrencilerimizin açtığı stantları ziyaret 
ederek onların yerel kültürleri ve yöresel 
yemekleri hakkında bilgi aldılar. 

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, Türk 
Dünyası Araştırmaları Topluluğu (TÜDAT) 
tarafından düzenlenen Nevruz Bayramı 
Kutlamalarına; Pamukkale Kaymakamı Uğur 
Bulut, Denizli İl Kültür ve Turizm Müdürü 
Hüdaverdi Otaklı, Kazakistan Cumhuriyeti 
Denizli Fahri Konsolosu Okan Oğuz, MHP İl 
Başkanı Mehmet Ali Yılmaz ve sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcileri ile birlikte katıldı.

Rektör Kutluhan: “Nevruz, Türk dünyasını 
birbirine bağlayan en önemli kültürel 
değerlerden biridir.”

Etkinlikte konuşma yapan Rektör Prof. Dr. 
Ahmet Kutluhan şunları ifade etti: “Nevruz, 
hayatımızda bazen sarıldığımız, bazen 
ötelenen ama sonra yeniden buluştuğumuz 

önemli bir bayramdır. Nevruz, zamanla siyasi 
bir polemik hâline geldi ve Türkiye'nin kaoslu 
günlerine tanıklık etti. O yıllarda ben de 
Doğu'da 15 yıl görev yaptım ve o 
dönemlerde Nevruz'un gelişini istemediğimiz 
zamanlar oldu. Oysa bugün çok daha iyi 
anlıyoruz ki Nevruz, barışın, yeniden 
doğuşun ve huzurun en büyük 
sembollerinden biridir. Nevruz, Türk 
dünyasını birbirine bağlayan en önemli 
kültürel değerlerden biridir. Diğer önemli 
bağımız ise inancımızdır; Elhamdülillah, 
Müslümanız. Bu nedenle Nevruz'un daha 
geniş kapsamda ve daha coşkulu bir şekilde 
kutlanması gerektiğine inanıyorum. Çünkü 
Nevruz, sadece doğanın değil, insanlığın da 

yeniden doğuşunu temsil eder. Ancak ne 
yazık ki günümüzde dünya bahara değil, kışa 
gebe. Sürekli çatışmalar, zulümler yaşanıyor. 
Bugün Doğu Türkistan'dan Gazze'ye kadar 
mazlum coğrafyalarda oruç tutan insanlara 
bile bomba yağdırılıyor. İşte bunlar, 
Nevruz'un barış ve kardeşlik ruhundan 
nasibini almamış milletlerin eseridir. Bizler, 
Türk milleti olarak dünyaya adaleti, barışı ve 
kardeşliği ancak Nevruz gibi değerlerimiz 
aracılığıyla duyurabiliriz. Bu anlamlı 
kutlamayı organize eden kıymetli 
hocalarımıza, etkinliğe katılan Türk 
Cumhuriyetlerinden gelen sevgili 
öğrencilerimize ve siz değerli misafirlerimize 
içten teşekkürlerimi sunuyorum. Hep birlikte 
nice Nevruzlar kutlamak dileğiyle…”

PAÜ'DE NEVRUZ COŞKUSU YAŞANDI
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Türk Dünyası Araştırma Topluluğu tarafından düzenlenen “Nevruz 

Bayramı Kutlamaları” adlı etkinlik Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve Kültür Merkezi'nde gerçekleştirildi.
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“Londra'da, Amsterdam'da, Varşova'da 
şubeler açtık. Bu şubeler ile TEKNOKENT 
firmalarımıza, oradaki iş adamlarına iş 
yapma fırsatını vermekteyiz.”

Konuşmasının sonunda Pamukkale 
TEKNOKENT'in yürüttüğü çalışmalarına ve 
özelliklerine değinen Rektör Prof. Dr. 
Kutluhan: “Biz farkı ortaya koyduk çünkü 
TEKNOKENT'imiz 4 yıl önce biraz dağınık bir 
haldeydi, onu toparladık. Şimdi kar eden bir 
TEKNOKENT haline geldi. Bu da Sayın 
Sanayi Bakanlığımızca da fark edildi. 
İnşallah, TEKNOKENT'in hemen yanına ek 
bir bina daha yaparak TEKNOKENT'i 
geliştireceğiz. 30 proje bekliyor, yani 30 ofis 
lazım bize. Bu ihtiyacı sanayicilerle paylaştık 
ve sanayicilerde buna sırt çevirmedi. 
Organize Sanayi Bölgesi'nde ikinci 
TEKNOKENT'in kurulmasına da biz rehberlik 
ettik. Şu anda o da kurulma aşamasında. 
Yani Denizli, iki TEKNOKENT'iyle gelecekte 
parlayan bir yıldız olma noktasında. Buradaki 
TEKNOKENT'imizde ise yurt dışı açılımı 
yaptık. Londra'da, Amsterdam'da, Varşova'da 
şubeler açtık. Bu şubeler ile TEKNOKENT 
firmalarımıza, oradaki iş adamlarına iş 
yapma fırsatını vermekteyiz ki bu Varşova'da 
gerçekleşiyor. O da bizi çok mutlu ediyor.” 
dedi. // Haber Merkezi

Pamukkale Üniversitesi'nin 
uluslararasılaşma çalışmalarına da değinen 
Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Şimdi bizim 
uluslararasılaşmada çok büyük adımlar attık. 
Üniversitemizde 2 bölüm Ekonomi ve Siyaset 
Bilimi ve Kamu Yönetimi bölümü, New York 
Eyalet Üniversitesi arasında ikili diploma 
anlaşması yaptık. Yani bu sene ikinci sene 
okuyor öğrencilerimiz. Bu öğrencilerimiz 
gelecek seneden itibaren 3 ve 4. sınıfları 
New York Cortland Üniversitesi'nde kendi 
bölümlerinde okuyacaklar. Bunun maliyeti 
açısından da en düşük maliyetli üniversite 
biziz. Zaten doluluk oranı ve tercih oranı çok 

yüksek oldu bu bölümlerimizin. Şimdi bu 
bölümlerimize biz 5 bölüm daha katarak 
Amerika ile olan ilişkilerimizin üst düzeyde 
tutmaya çalışacağız. Diğer taraftan Erasmus 
bütçelerimiz oldukça yüksek. Üniversite 
olarak 55 ülkede 290 üniversite ile 
anlaşmamız var.Öğrencilerimizin yurt dışı 
deneyimi elde etmeleri için teşvikte 
bulunmaktayız. Ek olarak, İŞKUR Gençlik 
Programı başladı üniversiteler bazında 
biliyorsunuz. O programda öğrencilerimizin 
Erasmus'ta zorluk çekmemeleri için yine iyi 
dil bilen öğrencileri biz İŞKUR Programı'na 
dâhil ederek bir imkân sağlayacağız. 
Birbirlerine ders verecekler, yurt dışına 
gittiklerinde çok zorluk çekmeyecekler. Biz 
tabi eğitime çok önem veren, öğrenci odaklı 
bir üniversiteyiz diyoruz. Mesela, bizde 
seçmeli zorunlu dersler var, bunlar Yabancı 
Dil, Türkçe ve İnkılap Tarihi. Biz bunların 
hepsini yüz yüzeye eğitimle vermeye 
başladık. İngilizceyi şu anda klasik İngilizce 
dersinden çıkardık. Bu içerikte dinleme ve 
konuşma derslerini müfredata ekledik.Yani 
öğrenci haftada 2 saat de alsa 4 saat de alsa 
gramer yerine dinleme ve konuşmaya 
ağırlıklı dersler alıyor. Dolayısıyla konuşma 
açısından öğrencilerimiz bu programdan 
yararlanırlarsa çok büyük bir faydaları 
olacak.”

Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Üniversite olarak 
55 ülkede 290 üniversite ile anlaşmamız var.”

Rektör Prof. Dr. Kutluhan: “Problem 
çözmeyi hayatı kolaylaştırmanın en önemli 
faktörü probleme dayalı eğitimin faydasını 
Pamukkale Üniversitesi olarak fazlasıyla 
gördük.”

PAÜ'yü kısaca tanıtıp üniversitenin 
hedeflerini anlatarak konuşmasına başlayan 
Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan şunları 
söyledi: “Pamukkale Üniversitemiz 1992 
yılında Denizli'de kurulmuş oldukça büyük 
üniversiteler içerisinde yer alıyor. PAÜ'nün 19 
fakültesi, 17 meslek yüksekokulu, 1 
yüksekokulu, 6 enstitüsü, 45 tane araştırma 
merkezinin olması üniversitemizi büyük 
kılıyor. Bu yönüyle deher anlamda Denizli'ye 
de katkı sağlıyor. Tüm bu yapıların şehirle 
bağlantısı vardı, biz bunu çok daha 
güçlendirdik. Yani şehir üniversitesi 
diyebileceğimiz kıvamda bir üniversitedir 
Pamukkale Üniversitesi. Hem yerleşim 
açısından şehrin içerisinde kalmış hem de 
şehrin problemlerinin çözümüne yönelik katkı 
sağlayan bir üniversite pozisyonundayız. Tıp 
Fakültemiz Üniversitemizdebaşı çeken 
fakültelerden. Özellikle halka dönük yüzü 
açısından bizim bir aynı zamanda tanıtım 
yerimiz olarak görünüyor. Tıp Fakültesi 
Hastanesine günlük müracaat sayısı 2500-
3000'lerdeyken şu anda 8000 rakamlarını 
geçmiş bulunuyoruz. Hastaların nerelerden 
geldiğini incelediğimizde yüzde 50'sini 
Denizli ve çevresi oluşturuyor. Geriye kalan 

yüzde 25'ini Ege Bölgesi kalan yüzde 25'ini 
ise Egenin dışındaki bölgelerden oluşturuyor. 
Bu da tabii Üniversitemizin Tıp Fakültesi'nin 
daha güvenilir olduğunu ve tercih edildiğini 
göstermesi açısından bize gurur veriyor. 
Pamukkale Üniversitemi diğer 
üniversitelerden ayırt eden en önemli 
unsurlardan birisi eğitim. Eğitimde probleme 
dayalı eğitim vermekteyiz. Probleme dayalı 
eğitim ne demek diye arkadaşlar soruyorlar, 
ben de diyorum ki 'bir problemi beyinde 
çözme, teorik olarak çözme eğitimidir'. 
Dolayısıyla uygulamalı eğitim ayrı probleme 
dayalı eğitim ayrı. Uygulamalı eğitimde, kişi 
iş yerine gidiyor mesleğine karşılaşacağı 
problemleri ya da rutin işleri görüyor. Ama biz 
oraya gitmeden önce öğrencimizi buna 
hazırlıyoruz. Mesela bunu en başarılı şekilde 
uygulayan fakültemiz Tıp Fakültemiz. Şimdi 
bunu yaygınlaştırdık, uygulamayan 
fakültemiz yok, diğer fakültelerde tamamen 
müfredatlarına almasalar dahi şu anda pilot 
uygulamalarını yapıyorlar. Özellikle Hukuk 
Fakültesi'nde bir an önce hayata geçmesini 
istiyoruz. Derslerin tamamen probleme 
dayalı olarak yapılmasını istiyoruz. Probleme 
dayalı öğrenim çok başarılı bir metottur. 
Problem çözmenin, hayatı kolaylaştıran en 
önemli faktörlerden biri olduğunu ve 
probleme dayalı eğitimin bu konuda bize 
büyük fayda sağladığını deneyimledik. TUS 
sınavında da bunu çok net görüyoruz. 120 
tane tıp fakültesi var ülkemizde ve biz 60. 

sıralardan öğrenci alıyoruz. Ama TUS 
sınavında, Tıpta Uzmanlık Sınavı'nda 
öğrencimizi12-20 bandına yerleştiriyoruz. Bu, 
eğitimin farkını gösteriyor, en önemlisi de bu. 
Bunu yaygınlaştırıyoruz. Bu hedefimizi 
şuanda uygulamayan fakültemiz yok, bu çok 
önemli bir şey. Tabii diğer taraftan uygulamalı 
eğitim alanında da Denizli çok büyük fırsatlar 
veriyor, sanayi şehri olduğu için, Büyükşehir 
olduğu için burada da 7 + 1 uygulaması çok 
önemli. Yani 4 yıllık bir lisans öğrencimizin 8 
dönemi var bu dönemlerden bir tanesini iş 
yerinde mesleki eğitim olarak tamamlamasını 
istiyoruz. Bu da çok yaygın bir şekilde şu 
anda hem 3+1 meslek yüksekokulu 
açısından hem de Üniversitemizin 
Mühendislik, Teknoloji Fakültesi açısından. 
Teknoloji Fakültesi tamamenşuanda 7+1 
uygulamasına geçti. İktisadi İdari Bilimler 
Fakültesi'nde yine uygulamalara başlandı. 
Birkaç bölüm başladık, o da önümüzdeki 
eğitim-öğretim dönemlerinde artacak. 7+1 
uygulamasıyla hem öğrencimiz probleme 
dayalı eğitim alacak hem de uygulamalı 
eğitimi alacak.” // Haber Merkezi

Rektör Prof. Dr. Kutluhan konuşmasının 
devamında Denizli'deki üniversite 
öğrencilerinin barınma olanaklarına değindi: 
“Üniversitemiz barınma yönünden çok şanslı 
bir konumdadır. Bizim KYK yurtları dediğimiz 
devlet yurtları mevcut burada. 9000 kişilik 
üniversitenin hemen dibinde kız yurdumuz 
var. Yürüme mesafesi sayılabilecek ya da tek 
araçla gelinebilecek de erkek öğrenci 
yurdumuz var. Bunun dışında özel öğrenci 
yurtlarımız var, apart sistemleri var. Bizim 
öğrencimizin barınma ihtiyacı tamamen 
giderilmiş hatta fazlası var. Bunların çoğu 
yürüme mesafesinde olduğu için de 
öğrencimizin ulaşımı problem olmamakta. 
Öğrencilerimiz Üniversitemiz bünyesinde yer 
alan yemekhane ve kantin işletmelerinde 
yeme-içme ihtiyaçlarını da kolaylıkla 
giderebilmektedir.”

REKTÖR PROF. DR. AHMET KUTLUHAN TRT ANTALYA RADYOSU'NUN KONUĞU OLDU
TRT Antalya Radyosu'nun Genç Yaşam adlı programına konuk olan Pamukkale Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 

Ahmet Kutluhan, programda Rıza Okur'un Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) ile ilgili sorularını yanıtladı

Programın devamında Nevruz Bayramı 
Kutlamaları, Türk Cumhuriyetlerinden gelen 
öğrencilerimizin gösterileri ile devam etti. 
Programın sonunda ise Rektör Prof. Dr. 
Ahmet Kutluhan ve beraberindekiler, 
Serinhisar MYO Bıçakçılık ve El Aletleri 
Teknolojisi Programı öğretim elemanları 
tarafından açılan stantta Nevruz Bayramı'nın 
sembolü haline gelen geleneği yerine 
getirmek adına demir dövdüler. // Haber 
Merkezi

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan ve 
beraberindekiler, Pamukkale Üniversitesi'nde 
eğitim görmek için Türk Cumhuriyetlerinden 
gelen öğrencilerimizin açtığı stantları ziyaret 
ederek onların yerel kültürleri ve yöresel 
yemekleri hakkında bilgi aldılar. 

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, Türk 
Dünyası Araştırmaları Topluluğu (TÜDAT) 
tarafından düzenlenen Nevruz Bayramı 
Kutlamalarına; Pamukkale Kaymakamı Uğur 
Bulut, Denizli İl Kültür ve Turizm Müdürü 
Hüdaverdi Otaklı, Kazakistan Cumhuriyeti 
Denizli Fahri Konsolosu Okan Oğuz, MHP İl 
Başkanı Mehmet Ali Yılmaz ve sivil toplum 
kuruluşlarının temsilcileri ile birlikte katıldı.

Rektör Kutluhan: “Nevruz, Türk dünyasını 
birbirine bağlayan en önemli kültürel 
değerlerden biridir.”

Etkinlikte konuşma yapan Rektör Prof. Dr. 
Ahmet Kutluhan şunları ifade etti: “Nevruz, 
hayatımızda bazen sarıldığımız, bazen 
ötelenen ama sonra yeniden buluştuğumuz 

önemli bir bayramdır. Nevruz, zamanla siyasi 
bir polemik hâline geldi ve Türkiye'nin kaoslu 
günlerine tanıklık etti. O yıllarda ben de 
Doğu'da 15 yıl görev yaptım ve o 
dönemlerde Nevruz'un gelişini istemediğimiz 
zamanlar oldu. Oysa bugün çok daha iyi 
anlıyoruz ki Nevruz, barışın, yeniden 
doğuşun ve huzurun en büyük 
sembollerinden biridir. Nevruz, Türk 
dünyasını birbirine bağlayan en önemli 
kültürel değerlerden biridir. Diğer önemli 
bağımız ise inancımızdır; Elhamdülillah, 
Müslümanız. Bu nedenle Nevruz'un daha 
geniş kapsamda ve daha coşkulu bir şekilde 
kutlanması gerektiğine inanıyorum. Çünkü 
Nevruz, sadece doğanın değil, insanlığın da 

yeniden doğuşunu temsil eder. Ancak ne 
yazık ki günümüzde dünya bahara değil, kışa 
gebe. Sürekli çatışmalar, zulümler yaşanıyor. 
Bugün Doğu Türkistan'dan Gazze'ye kadar 
mazlum coğrafyalarda oruç tutan insanlara 
bile bomba yağdırılıyor. İşte bunlar, 
Nevruz'un barış ve kardeşlik ruhundan 
nasibini almamış milletlerin eseridir. Bizler, 
Türk milleti olarak dünyaya adaleti, barışı ve 
kardeşliği ancak Nevruz gibi değerlerimiz 
aracılığıyla duyurabiliriz. Bu anlamlı 
kutlamayı organize eden kıymetli 
hocalarımıza, etkinliğe katılan Türk 
Cumhuriyetlerinden gelen sevgili 
öğrencilerimize ve siz değerli misafirlerimize 
içten teşekkürlerimi sunuyorum. Hep birlikte 
nice Nevruzlar kutlamak dileğiyle…”

PAÜ'DE NEVRUZ COŞKUSU YAŞANDI
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Türk Dünyası Araştırma Topluluğu tarafından düzenlenen “Nevruz 

Bayramı Kutlamaları” adlı etkinlik Prof. Dr. Hüseyin Yılmaz Kongre ve Kültür Merkezi'nde gerçekleştirildi.
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